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Poštnina plačana pri pošti 1290 Grosuplje

I n f o r m a t i v n o  g l a s i l o  o b č i n e  D o b r e p o l j e

V novi športni dvorani je Godba 
Dobrepolje med božično-novoletnimi 
prazniki izvedla tradicionalni 
koncert, ki je bil letos posvečen 
Romanu Gačniku (slika zgoraj,  
foto: Tamino Petelinšek). 

V zdravstvenem domu Dobrepolje so 
se razveselili novega večnamenskega 
medicinskega aparata, ki ga je z 
zbranimi sredstvi pomagala plačati 
tudi Krajevna organizacija Rdečega 
križa Dobrepolje (slika levo). 



FIZIOTERAPIJA
KRAJNC Samoplačniške terapije za odpravo bolečin,

sanacijo poškodb ter boljše počutje za otroke
in odrasle:

- manualna terapija, 
- Bownova terapija
- obravnava težav s čeljustnim  sklepom
- biodinamična kraniosakralna terapija
- Tecar

Fizioterapijo na delovni nalog 
(čakalna doba od 6t ednov do 9 mesecev)

Lokacija izvajanja:
Videm 33a, (Zavod Sv. Terezije)
1312 Videm - Dobrepolje

Ana Krajnc, fizioterapevtka
m: 040 332 712
e: info@fizioterapija-krajnc.si

www.fizioterapija-krajnc.si

Partner TRIGLAV zdravje za
SPECIALIST:

Za vas in vaše brbončice poskrbimo v Mesarstvu Adamič !

Nudimo sveže in že pripravljeno meso 
slovenskega porekla po UGODNIH CENAH.

Pokliči  041 25 25 14  Janez

Ker prisegamo na domačo umetnost priprave mesa, 
je meso kvalitetno in odličnega okusa. 

Z vami z veseljem delimo tudi nasvete za pripravo
mesa in poskrbimo za dostavo.

MAS – PUGELJ
Posek in spravilo lesa

 Prevoz lesa  
z gozdarsko prikolico

Strojno cepljenje drv

041 755 688 (Ele)

I n f o r m a t i v n o  g l a s i l o  o b č i n e  D o b r e p o l j e■ letnik XXIII. št. 5                                                                                                                                   ■maj 2017

Slika zgoraj:

Otroci iz vrtca pa preživeli nekaj dni na taboru na Gradu Prestranek pri Postojni.  
    Slika levo:

 
Člani Gobarskega društva Štorovke Šentrumar so se udeležili tridnevnega gobarskega 

dogodka na Hrvaškem.

I n f o r m a t i v n o  g l a s i l o  o b č i n e  D o b r e p o l j e

■ letnik XXIII. št. 1            
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 januar 2017

Slika zgoraj:

Osnovna šola Dobrepolje  

je konec decembra pripravila 

slovesno proslavo ob dnevu 

samostojnosti in enotnosti.

Slika levo:

Končana je Pinkijeva decembrska 

dobrodelna akcija, podeljena so 

bila tudi že zbrana sredstva.

I n f o r m a t i v n o  g l a s i l o  o b č i n e  D o b r e p o l j e

■ letnik XXIII. št. 2                                                                                                                                   ■ februar 2017

Slika zgoraj:

V šoli je 15. 2. 2017 gostovala ljubljanska Hiša eksperimentov. Šolarji so se lahko tisti dan učili nekoliko drugače. 

Slika levo:

Redni krvodajalci so se zbrali na srečanju in mnogi od njih so prejeli priznanja za številne darovane litre krvi.

Morebitni novi 

oglaševalci lahko 

vse informacije 

v zvezi z 

oglaševanjem 

dobite pri uredniku 

ali v tajništvu 

Občine Dobrepolje.

Možnost oglaševanja v Našem kraju

Aktualne informacije in razpise  
najdete na spletni strani  

Občine Dobrepolje

www.dobrepolje.si
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Na š  k r a j
Ustanovitelj glasila je Občina Dobrepolje.  
Naslov uredništva: Videm 35, 1312 Videm-Dobrepolje. 
Odgovorni urednik: Bojan Novak. E-pošta: nas-kraj@dobrepolje.si, gsm: 031 536 121.
Lektoriranje: Mojca Pipan. 
Člani izdajateljskega sveta: Tina Kadunc (predsednica), Jasmina Mersel Šušteršič,  
Tamino Petelinšek, Ana Pugelj, Alenka Zabukovec. 
Glasilo Naš kraj je vpisano v razvid medijev pri Ministrstvu Republike Slovenije za kulturo pod 
zaporedno številko 741.        
Oblikovanje, prelom in tisk: PARTNER GRAF zelena tiskarna, d.o.o. 
Glasilo izhaja enkrat mesečno v nakladi 1300 izvodov.

Naslednja številka 
Naslednja številka izide v četrtek, 24. februarja.  
Rok za oddajo prispevkov je 14. februar 2022.

po tem, ko smo povečini pospravili lučke 
s prazničnih drevesc in pospravili jasli-
ce, se življenje po božično-novoletnem 
prazničnem času vrača v stare tirnice. Na 
žalost tudi v tirnice, ki jih zadnji dve leti 
pomaga variti vztrajni koronavirus. Nje-
gova zadnja pojavna različica, imenova-
na omikron, je res pokazala neverjetno 
zmožnost širjenja. Kdo bi si pred letom 
mislil, da bomo povsem mirno govorili 
o več kot 10.000 novo odkritih okužbah 
na dan? Človek ima res neverjetno spo-
sobnost prilagajanja. Če smo ob prvih 
okužbah skoraj »zagnali paniko«, ob 50 
okužbah dnevno in potem z bojaznijo 
spremljali višanje številk na 100, 500, 
1000  ..., nam je bilo v preteklem letu 
povsem sprejemljivih dva, tri, štiri tisoč. 
Zdaj pa celo več kot 10.000. K sreči je 
življenje vendarle precej bližje normali 
kot eno leto nazaj. Večina se je nekako le 
naučila živeti z virusom. Višja preceplje-
nost in blažja oblika virusa za zdaj bot-
rujeta temu, da se bolnišnice ne polnijo 
čez obvladljive meje. Je pa veliko več 
izolacij in karanten, posledično pa s(m)o 
zdravi bolj obremenjeni. A tudi tokrat bo 
zmagala človeška prilagodljivost. Zma-
gali bodo tudi sodelovanje, optimizem, 
medsebojna pomoč, prostovoljstvo … 
Razmišljajmo torej, kaj od naštetega lah-
ko prispevam v svoj in družbeni uspeh. 

Tradicionalno je januarska številka 
Našega kraja nekoliko manj obsežna. 
Tokrat tudi na račun odpovedi nekaterih 
dejavnosti v prazničnem času. A bos-
te vseeno našli nekaj novic, predvsem 
dobrih. Nekaj dni pred praznovanjem 
kulturnega praznika boste lahko preb-

rali nekaj več kulturnih vsebin. Okrog 
osmega februarja se bomo spet spraše-
vali o pomenu kulture. V zadnjih letih je 
gotovo opaziti manj kulturnih dogodkov. 
Tako v naši občini kot nasploh. Pri nas 
nimamo več dramskih predstav, skoraj ni 
koncertov, ni množičnih proslav. Tudi na 
ravni države je teh prireditev manj ozi-
roma potekajo pod določenimi prilago-
ditvami. Na mestu je vprašanje – ali smo 
zaradi pomanjkanja kulturnih dogodkov 
manj kulturni tudi kot posamezniki, kot 
skupnost? Smo manj kulturni v medse-
bojni komunikaciji, je manj kulture v na-
ših vsakodnevnih stikih? Zagotovo lah-
ko en del pripišemo zgornjemu razlogu. 
Epidemija in vsesplošno komentiranje 
ukrepov za njeno zajezitev pa sta iz ne-
katerih žal izvabila tudi nekulturno plat. 
Ob prebiranju medijev, še posebej sple-
tnih, je zaznati veliko nestrpnosti, žalitev, 
diskreditacij. Vse skupaj pa poganjata še 
politična razdeljenost in včasih tudi zas-
lepljenost. 

A na srečo imamo rešitev. In izbiro. 
Lahko postanemo del tega sveta, lahko 
pa se mu ognemo. Lahko se spuščamo 
v brezplodna dokazovanja in branjenja 
svojih stališč, lahko pa se temu ognemo. 
Lahko dovolimo, da nas nesoglasja sprav-
ljajo v slabo voljo in črnogledost, lahko 
pa se jim zavestno izognemo. Verjetno 
ste že slišali zgodbo o dobrem, prijaznem 
volku in o zlobnem, neprijaznem. Ko je 
dedek vnuku razlagal o boju obeh volkov 
znotraj vsakega posameznika, je malček 
vprašal: »Kateri volk pa zmaga?« Dedek 
pa je odvrnil: »Tisti, ki ga hraniš.« Sami 
se torej odločamo, »katerega volka bomo 

hranili«. Bodimo pri teh odločitvah mod-
ri in preudarni. 

Modrosti, predvsem pa poguma, ni 
manjkalo članom naše godbe, ki so 26. 
decembra v športni dvorani izpeljali svoj 
vsakoletni tradicionalni koncert. Pogu-
mni zaradi šoka, ki so ga doživeli z nepri-
čakovanim slovesom od vodje ter zaradi 
omejitvenih ukrepov zaradi epidemije. 
Pogum je bil nagrajen in koncert je res 
lepo uspel. Poleg prispevka o koncertu 
vas na kulturnih straneh čakajo še zapisi 
o dveh parih znanih umetnikov – o bra-
tih Kralj, ki jima je bilo v naši občini pos-
večeno leto 2020, ter o paru Jože Plečnik 
in Giuseppe Tartini, ki jima je na ravni 
države posvečeno letošnje leto. Zanimiv 
je tudi pogovor z avtorico nove knjige, 
Jasmino Mersel Šušteršič. V kulturno ru-
briko pa lahko prištevamo tudi negova-
nje kulturne dediščine – dobrepoljskega 
poprtnika – Društva podeželskih žena 
Dobrepolje-Struge. Letos so prizadev-
ne članice pripravile že deseto državno 
razstavo. Žal pa se je od nas poslovila še 
ena ikona kulture in tudi častna občanka 
naše občine, gospa Ančka Lazar. 

Poleg kulture se v januarski številki 
posebej posvečamo tudi študentski te-
matiki. Redni bralci lahko v vsaki številki 
najdete prispevek članov Študentskega 
kluba GROŠ. Tokrat si boste lahko preb-
rali tudi zapis pogovora, v katerem so 
opisali trenutne razmere med študent-
sko populacijo in povedali o svojem de-
lovanju marsikaj zanimivega. Vse dijake 
in študente vabim k branju prispevka. 

Med dobre novice sodita tudi dve 
novi pridobitvi na zdravstvenem po-
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Priložnost za spremembe

Spoštovane občanke in občani!

Dnevi tečejo res hitro in že smo končali 
prvi mesec leta 2022. Še vedno nas stiska 
epidemija, čeprav smo si nedavno oblju-
bili, da je letos ne bo več. Vendar če nas 
komaj dobra polovica spoštuje priporo-
čila zdravnikov, kaj drugače tudi ne more 
biti. Stara modrost pravi: Pomagaj si sam 
in Bog ti bo pomagal!

Velikokrat mislim na ljudi, ki delajo v 
zdravstvu, šolstvu, trgovinah, domovih 
za ostarele, ki se morajo vsak dan, cel de-
lovni dan potiti pod maskami. Že skoraj 
dve leti! V glavnem zato, ker se nekate-
ri iz določenih principov nočejo cepiti. 
Hkrati pa govorimo, kako smo Slovenci 
solidarni, koliko denarja da zberemo ob 
raznih dobrodelnih akcijah. Saj ne da se 
skrivamo za tem in si tako operemo vest? 

Na župana se zvali marsikakšna kriti-
ka, če je upravičena ali ne. Lastnikom ze-
mljišč največkrat ni prav, da lastniki psič-
kov in psov svoje ljubljenčke sprehajamo 
po travnikih in njivah, ki niso naša last, 

in s tem delamo neposredno škodo lju-
dem. Še hujši od poteptane trave so pasji 
iztrebki na teh površinah. Velikokrat to ni 
dobro za košnjo, pa tudi takšna krma ni 
uporabna za živino. Ne morem drugega, 
kot da vse povabim k spoštovanju lastni-
ne drugega in predvsem k temu, da se res 
začnemo zavedati, kje se naša svoboda 
konča – tam, ko posežemo v intimni svet 
drugega. Župan ne more odgovarjati za 
to, če nek ljubljenec uniči trato sosedu 
ali mu razkoplje gredico ali veselo urinira 
po solati in zelenjavi. 

Zanimivo je tudi, ko pade sneg! Veliko 
ljudi misli, da morajo biti vse stvari ena-
ko dosegljive kot takrat, ko so razmere 
idealne. Vendar ni čisto tako! Naša ob-
čina je razvejana, veliko kilometrov cest 
imamo, ki jih je treba plužiti, tudi ploč-
nikov za ročno čiščenje ni ravno malo. 
Lahko se na plužnih napravah zgodi 
tudi kakšna okvara – pa ravno takrat, 
ko je sneg! Zanimivo! Sneg tudi ni neka 
meglena puhasta zadeva, pač pa trdna 
snov, ki zavzame določen prostor. Me-

teorologi nas običajno že nekaj dni prej 
opozarjajo na sneženje, zato moramo to 
upoštevati in se pripraviti na razmere. 
Če pot ni nujna, ostanimo doma! Če že 
morate na pot z osebnim avtom, je treba 
s pravilno opremljenim avtom od doma 
prej kot običajno. Po vsej verjetnosti je 
treba pred odhodom tudi odmetati sneg 
s poti. Ni treba takoj za vse okriviti drugih 
in biti slabe volje, če ni v času, ki smo si 
ga zamislili, vse urejeno. Vedno je treba 
pomisliti na celoto in sokrajane. In tudi 
na tiste, ki čistijo sneg. Pravijo, da jih v 
tistih urah, ko plužijo, »toliko slišijo«, da 
se ljudje že otepajo tega dela. 

Leto se je šele začelo in še imamo pri-
ložnost, da kaj spremenimo. Da se spoš-
tujemo in imamo radi, da si pomagamo. 
Tudi tako, da ostarelemu sosedu ali sose-
di pomagamo odkidati od pluženja zbit 
sneg. Tako naša voščila, ki smo si jih ne-
davno izrekali, ne bodo zgolj izgovorjene 
besede.

Igor Ahačevčič, župan 

Zahvala

V božičnem času 2021 ste se nekateri odzvali povabilu Tu-
rističnega društva Dobrepolje in v središču Vidma in tudi 
v Ponikvah pripravili jaslice. Tako ste pripomogli k lepši 
podobi kraja in zlasti boljšemu počutju vseh, ki smo vsak 
dan v decembru spremljali to čudovito kuliso. Upam, da 
bomo s tem v letošnjem letu nadaljevali, da takrat res ne 
bo več korone ali kakšne druge nadloge in se bomo v lepih 
prazničnih dneh tudi v živo srečevali in občudovali ustvar-
jalnost ljudi, ki jim je Bog namenil darove ustvarjanja. 
Od srca se zahvaljujem vsem, ki ste se odzvali povabilu: Vrt-
cu Ringaraja, PŠ Kompolje, družinama Miklič in Žnidaršič. 
Posebej pa se zahvaljujem organizatorju TD Dobrepolje.  

Igor Ahačevčič, župan

dročju. S pomočjo sredstev Krajevnega 
odbora Rdečega križa Dobrepolje je naš 
zdravstveni dom dobil nov večnamenski 
medicinski aparat za diagnostiko. S po-
močjo evropskih sredstev pa je občina 
pridobila dva nova avtomatska defibri-

latorja, ki bosta še obogatila dostopnost 
do teh življenjsko pomembnih naprav. 

Pred nami so verjetno še negotovi 
dnevi in tedni, polni prilagajanja in spre-
memb. Bodimo izbirčni pri hrani za naša 
dva notranja volka. Hranimo dobrega, 

neprijaznega pa prepustimo postu. 
Želim vam lepe zimske dneve, 

prisrčno praznovanje kulturnega prazni-
ka ter prijetno branje.

Urednik Bojan Novak
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Dva nova defibrilatorja
Občina Dobrepolje se je skupaj s še sedmimi občinami v okviru Lokalne akcijske skupine (LAS Po poteh dediščine od 
Turjaka do Kolpe) prijavila na razpis »Skupaj za varni jutri« kot del EU-projekta za podukrep 19.3 Priprava in izvajanje 
dejavnosti sodelovanja akcijske skupine.

Jože Prijatelj

Bolezni srca in ožilja so najpogostejši 
vzrok smrti v razvitem svetu. Najtežji za-
plet je srčni zastoj. V Sloveniji vsak dan 
doživi srčni zastoj približno deset ljudi. 
V več kot 90 % zastojev je ob dogodku 
prisoten nekdo (svojci, mimoidoči), ki 
bi lahko priskočil na pomoč. Večinoma 
prisotni le pokličejo številko 112 in čaka-
jo na prihod reševalcev, kar je mnogokrat 
usodno. Če nihče ne izvaja oživljanja, že 
v 4–5 minutah po srčnem zastoju možga-
ni utrpijo nepopravljive okvare. Z masa-
žo prsnega koša in hitro uporabo aparata 
AED (avtomatski eksterni defibrilator) je 
mogoče oživiti bolnika brez resnejših 
posledic. Srčni zastoj se lahko zgodi ne 
le starejšim, kronično in neozdravljivo 
bolnim ljudem, ampak zelo pogosto pri-
zadene dejavne, do tega dogodka »zdra-
ve« ljudi, ki so brez akutnih simptomov. 
Z vsako minuto se zmanjša možnost za 8 
do 10 % za vrnitev v življenje. 

Srčni zastoj se največkrat zgodi vpri-
čo ljudi, ki bi lahko takoj priskočili na 
pomoč, če bi poznali temeljne postopke 
oživljanja (TPO), in z uporabo aparata 
AED bi bila možnost preživetja s srčnim 
zastojem bistveno večja.

 Z vključitvijo v ta projekt in pridobi-
tvijo dveh novih aparatov Občina Dobre-
polje širi mrežo javno dostopnih apara-
tov AED, saj se s tem povečuje njihova 
dostopnost. En aparat je nameščen v 

večnamenski športni dvorani na Vidmu 
in drugi na hiši Podtabor št. 5. Obe lo-
kaciji sta bili izbrani po temeljitem pre-
misleku. V športni dvorani se zadržuje 
veliko ljudi, zato je tveganje, da pride do 
zastoja srca, večje, lokacijo v Podtaboru 
pa smo izbrali v soglasju z gasilci PGD 
Struge, saj je v neposredni bližini proi-
zvodni obrat (Žaga Pogorelc), ki bo za-

gotavljal prisotnost ljudi za pomoč tudi 
v dopoldanskem času.

Seveda pa samo dostopen defibrilator 
sam po sebi ni dovolj, prisotna mora biti 
tudi oseba, ki ga bo znala in si ga upala 
uporabiti in s tem morda rešila življe-
nje. Zato smo v okviru projekta kupili 
tudi opremo – komplet lutk – za izvedbo 
usposabljanj. Projekt bo sofinanciran od 
Evropske unije in države v višini 85 % 
upravičenih stroškov. 

V naslednjih mesecih bomo izvedli 
nekaj usposabljanj temeljnih postopkov 
oživljanja z aparati AED. Usposabljanja 
bodo namenjena vsem občanom in ne 
le gasilcem. Delavnice in usposabljanje 
bodo vodili priznani strokovnjaki reše-
valci po najnovejših postopkih TPO, tako 
da vas že sedaj vabimo, da se pridružite 
oziroma odzovete povabilu. ■

Občina Dobrepolje, Videm 35, 1312 Videm - Dobrepolje objavlja

Javni razpis za sofinanciranje programov in projektov ljubiteljske kulture 
v Občini Dobrepolje za leto 2022.

Rok za oddajo prijav je 1. marec 2022.

Javni razpis in razpisna dokumentacija sta dostopna na spletni strani občine: 
https://www.dobrepolje.si/Razpisi, Aktualni razpisi in objave.



6 Naš kraj ■ januar 2022••• Obvestila •••

PGD LOKACIJA DEFIBRILATORJA  AED-JA NASLOV

PGD VIDEM – JAKLIČEV DOM (SPREDNJA STENA STAVBE) VIDEM 34

– ELEKTRO DOBREPOLJE (VHOD V STAVBO) VIDEM 42

– GASILSKI DOM PGD VIDEM (VOZILO GVM-1) VIDEM 37b

– ELMA TT TOVARNA TRANSFORMATORJEV (SPREDNJA STRAN STAVBE) PREDSTRUGE 29

– ZAVOD SV. TEREZIJE (V STAVBI) VIDEM 33a

– ŠPORTNA DVORANA VIDEM 80

PGD ZDENSKA VAS – GASILSKI DOM PGD ZDENSKA VAS (SPREDNJA STRAN STAVBE) ZDENSKA VAS 59

– VAŠKI DOM CESTA (SPREDNJA STRAN STAVBE) CESTA 38a

PGD HOČEVJE – GASILSKI DOM PGD HOČEVJE (SPREDNJA STRAN STAVBE) HOČEVJE 19

PGD STRUGE – STARI GASILSKI DOM (SPREDNJA STRAN STAVBE) PRI CERKVI 1, STRUGE

– NA PRIVATNI HIŠI PODTABOR 5

PGD KOMPOLJE – GASILSKI DOM PGD KOMPOLJE (SPREDNJA STRAN STAVBE) KOMPOLJE 60

PGD ZAGORICA – GASILSKI DOM PGD ZAGORICA (SPREDNJA STRAN STAVBE) ZAGORICA 36a

PGD PONIKVE – GASILSKI DOM PGD PONIKVE (SPREDNJA STRAN STAVBE) PONIKVE 45

– PRIZMA PONIKVE, POSEBNI SOCIALNOVARSTVENI ZAVOD RS (V STAVBI) PONIKVE 76

LOKACIJE AVTOMATSKIH EKSTERNIH DEFIBRILATORJEV (AED)

V nujnih primerih, 
ko je potrebna 
uporaba AED-ja, 
pokličite številko 
112.

Odpadna silažna folija za ovijanje bal
Baliranje delno posušene trave je postal eden od najpogostejših načinov za pripravo travne silaže na kmetijah. Po 
zaključenem procesu baliranja in porabljeni krmi oziroma travni silaži kmetom ostaja večja količina odpadne silažne 
folije.

Mag. Borut Šoba, medobčinski inšpektor

Odpadna silažna folija sodi med odpad-
ke iz kmetijske dejavnosti (klasifikacij-
ska številka 02 01 04 Odpadna plastika 
– razen embalaže), zato je zanjo dolžan 
poskrbeti povzročitelj – kmet. Odpadna 
folija torej ni komunalni odpadek in ne 
sodi v okvir javne gospodarske službe 

zbiranja in odvoza odpadkov. Odlaganje 
folije v zabojnike za komunalne odpad-
ke ali na ekološke otoke ni dovoljeno. 
Prav tako folije ni dovoljeno zakopava-
ti, kuriti ali kako drugače uničevati. Za 
nadzor nad ravnanjem z odpadno folijo 

je pristojna republiška okoljska inšpek-
cija.

Čista odpadna silažna folija za ovija-
nje bal se prevzame brezplačno. Manjše 
količine odpadne folije se prevzame-
jo na sedežu podjetja Omaplast d.o.o., 
Kosove lova cesta 3, 1290 Grosuplje. Ob 
oddaji odpadne folije boste prejeli tudi 
potrdilo o prevzemu.

Vse kmete, ki krmo oziroma travno 
silažo balirajo, prosimo, da v prizadeva-
nju za cilj čistega in neokrnjenega okolja 
odpadno silažno folijo odlagajo v poo-
blaščenih centrih. ■

Skupna občinska uprava občin Grosuplje, Ivančna 
Gorica, Škofljica, Ig in Dobrepolje

Taborska cesta 1
1290 Grosuplje

Telefon: 01 788 87 50
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Kako uspešni smo bili pri zbiranju  
komunalnih odpadkov v letu 2021
V letu 2021 smo na območju občin Dobrepolje, Grosuplje in Ivančna Gorica zbrali skupaj 13.006 ton odpadkov, od tega 
8642 ton ločenih frakcij ter 4364 ton mešanih komunalnih odpadkov (črni zabojnik) in kosovnih odpadkov, ki jih ni 
mogoče ločiti in sodijo na obdelavo. 

Anita Zore, JKP Grosuplje

Skupaj smo tako zbrali 66,45 % ločenih frakcij, kar je razvidno 
na spodnjem grafu. 

Graf 1: V odstotkih prikazuje razmerje med količino ločeno zbranih frakcij  
(modra barva) in količino ostankov odpadkov v črnem zabojniku in kosovnimi 

odpadki, ki jih ni mogoče ločiti (rdeča barva).

Vse mešane komunalne odpadke, ki jih zberemo v črnem za-
bojniku, odpeljemo v RCERO Ljubljana na mehansko biološko 
obdelavo. Na Grafu 2 je prikazana količina odpeljanih odpad-
kov od leta 2016 do vključno 2021. V letu 2021 smo povečali 
količino odpeljanih odpadkov za 10,6 % glede na leto poprej. 

 
Graf 2: Letni prikaz zbranih ostankov komunalnih odpadkov od leta 2016 do 

vključno 2021, ki jih odpeljemo v RCERO Ljubljana na mehansko biološko 
obdelavo.

 
V preteklem letu smo povečali količine zbranega odpadnega 

lesa, mešane embalaže in nevarnih odpadkov. Zmanjšale so 
se količine zbranega papirja in kartona, kar pripisujemo pove-
čanemu deležu zbranega kartona, ki je precej lažji od papirja. 
Zmanjšala se je količina zbranega stekla, odpadne električne 
in elektronske opreme, kar pripisujemo slabši obiskanosti zbir-

nih akcij na terenu zaradi pandemije. Prav tako je bilo zbranih 
manj kovin, kar pripisujemo izrednemu dvigu odkupnih cen 
kovin in sklepamo, da je bil večji delež kovin prodan neposre-
dnemu zbiralcu. 

Za 19 % se je zmanjšala količina zbranih odpadnih sveč, kar 
pomeni, da spreminjamo svoje navade pri obeleževanju spo-
mina na svoje rajne. Hvala, ker s tem ohranjate skrb za okolje.

Podatek, da smo zbrali za 8,42 % manjšo količino bioloških 
odpadkov, je posledica spomladanske pozebe in suhega pole-
tja. Posledično se je zmanjšala količina sadja, vrtnin, pokošene 
trave ipd.

V letu 2021 se odpadki na odlagališče niso odlagali, zato se 
celotna količina preostanka odpadkov po obdelavi mešanih 
komunalnih odpadkov skladišči v RCERO Ljubljana. S prido-
bitvijo okoljevarstvenega dovoljenja za odlaganje v II. fazi se 
bo celotna skladiščena količina odložila na odlagališču v CERO 
Špaja dolina. 

Cilj Javnega komunalnega podjetja Grosuplje v letu 2022 je 
količino ločeno zbranih frakcij glede na zbrane odpadke pove-
čati na način, da bomo nadaljevali ozaveščanje uporabnikov o 
pravilnem ločevanju odpadkov in pogosteje tudi izvajali nadzor 
pravilnega ločevanja odpadkov v zabojnikih. Uporabnike bomo 
sprva opozorili na nepravilno ločevanje, v primeru ponavlja-
jočega se neupoštevanja opozoril in nasvetov pa bomo v reše-
vanje tovrstnih zadev vključili tudi medobčinski inšpektorat.

V letu 2022 načrtujemo izvedbo zbirnih akcij, in sicer dve 
zbirni akciji nevarnih odpadkov, zbirno akcijo za odpadno ele-
ktrično in elektronsko opremo ter akcije zbiranja starega, od-
padnega papirja v sodelovanju z osnovnimi šolami z območja 
vseh treh občin. Želimo si, da bi vse načrtovane akcije glede na 
situacijo lahko izvedli. 

Vse informacije o ločevanju odpadkov lahko najdete tudi na 
naši spletni strani: odpadki.jkpg.si. ■

Graf 3: Prikaz količine zbranih ločenih frakcij od leta 2005, ko smo postavili 
nove ekološke otoke, do vključno leta 2021.
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                PODJETNIŠKI KOTIČEK

PRIHAJAJOČI DOGODKI NA OOZ 
GROSUPLJE (na www.ooz-grosuplje.
si preverite pogoje subvencionirane 
udeležbe zaradi sofinanciranja Občine 
Dobrepolje):

• Spletni strokovni seminar »RAČU-
NOVODSKI IN DAVČNI OBRAČUN 
ZA LETO 2021«, četrtek, 3. februar 
2022. Udeležba na seminarju je za 
upravičena podjetja brezplačna, je pa 
potrebna predhodna prijava, najka-
sneje do 28. januarja 2022. Predava-
teljica Jasmina Malnar Molek, davčna 
svetovalka OZS. 

ODPRT JE RAZPIS ZA VPIS NA MOJ-
STRSKE IZPITE: V okviru 24. razpisa 
sta določena dva pristopna roka. Prvi 
pristopni rok je 8. marec 2022, rok za 
oddajo popolnih vlog pa je 11. februar 
2022. Drugi pristopni rok je jeseni 2022. 
Če se ukvarjate z dejavnostjo gradbeni-
štva, čim prej preverite, če morate zaradi 
spremembe Gradbenega zakona za vpis 
v imenik vodij del opraviti mojstrski izpit! 

SPREJET NOV GRADBENI ZAKON 
(GZ-1.) UREDITE VPIS V IMENIK VO-
DIJ DEL DO 31. MAJA 2022. Državni 
zbor RS je decembra sprejel Gradbeni 
zakon (GZ-1) in Zakon o urejanju prosto-
ra (ZUreP-3). Zakona, ki naj bi prinašala 
preprostejše, hitrejše, cenejše in digitali-
zirane rešitve, sta stopila v veljavo 31. de-
cembra 2021, v praksi pa se bosta začela 
izvajati 1. junija 2022. 

Kaj novi Gradbeni zakon prinaša ne-
posredno izvajalcem del na gradbenih 
objektih? Namesto dosedanjega »vod-
je del« novi zakon uvaja naziv »vodja 
gradnje«. Pogoji za izvajalca del pravza-
prav ostajajo enaki kot do sedaj, kot go-
spodarski subjekt mora imeti v poslovni 
register vpisano dejavnost gradbeništva, 
imeti mora zavarovano odgovornost za 
škodo v zvezi z opravljanjem svoje dejav-
nosti ter sklenjeno pogodbo o zaposlitvi 
z najmanj enim posameznikom, ki zanj 
vodi gradnjo (t. i. vodja gradnje). Novi 
gradbeni zakon pa prinaša spremembo 
pri vpisovanju v imenik vodij gradenj, v 
katerega se bodo na Obrtno-podjetni-
ški zbornici Slovenije, od 1. junija 2022 
dalje, lahko vpisovali samo še mojstri s 
področja gradbeništva. Nosilci obrtne 
dejavnosti oz. nosilci obrtnega dovo-
ljenja s področja gradbeništva pa se 
bodo lahko vpisali v imenik na OZS 

samo še v času uporabe dosedanjega 
Gradbenega zakona (GZ), to je do 31. 
maja 2021! Prav zato vsem, ki se ukvar-
jate z gradbeništvom v najširšem po-
menu te besede, predlagamo, da se na 
OOZ Grosuplje čim prej pozanimate, 
ali za opravljanje vaše dejavnosti za 
vpis v imenik vodij del zadostuje, da 
se vpišete kot nosilec obrtnega dovo-
ljenja! To je daleč najpreprostejša reši-
tev, še enkrat pa poudarjamo, da lahko 
to možnost izkoristite samo do konca 
maja 2022, po tem datumu vpis ne bo 
več možen! 

Vpis v imenik vodij del je obvezen za 
vse dejavnosti gradbeništva SKD (npr. 
gradnja stavb, zemeljska pripravljalna 
dela, vsa inštalacijska dela, fasaderska 
dela, krovska dela, tudi vgrajevanje oken 
in vhodnih vrat ipd.), razen tistih, ki ni-
majo pomembnega vpliva na izpolnjeva-
nje bistvenih zahtev (npr.: oblaganje tal 
in sten, steklarska in pleskarska dela in 
druga razna zaključna gradbena dela). 

Kljub temu da bodo ostali v veljavi 
vsi pravočasni vpisi v imenik vodij del 
tudi za nosilce obrtnih dovoljenj, vsem, 
ki ne izpolnjujejo pogojev za vodenje 
gradnje po 18. členu novega gradbene-
ga zakona (vsaj mojstrski ali delovod-
ski izpit), toplo priporočamo, da čim 
prej pristopijo k opravljanju teh izpi-
tov, saj je jasno, da se bo zakonodaja 

Delo z mladimi: Varno delo v gozdu
Na podlagi rezultatov ankete, ki ste jo 
izpolnjevali mladi v naši občini, se je 
pokazalo veliko zanimanje za tečaj ozi-
roma delavnice o varnem delu v gozdu 
in gozdarstvu. 

Občina Dobrepolje vas zato vabi na 
izobraževanje in usposabljanje za pra-
vilno in varno izvedbo osnovnih opra-
vil v gozdu.

Dvodnevno usposabljanje je na-
menjeno tistim, ki se prvič srečujete 
s tem zahtevnim in nevarnim podro-
čjem dela in veste, da bo vaše življenje 
povezano z delom v gozdu (sečnja in 
spravilo lesa, ravnanje z ustreznimi 

orodji  ...). Prvi del usposabljanja bo 
namenjen teoretičnemu delu, drugi 
del bo potekal v gozdu. 

Pogoji:
• udeleženci usposabljanja ne smejo 

biti mlajši od 16 let in ne starejši od 
30 let,

• zahtevana je udeležba vsaj 20 kan-
didatov.
Okvirna cena usposabljanja je 100 

evrov, pri čemer je delež posamezne-
ga udeleženca 30 % oziroma 30 evrov. 
Tečaj bo potekal pod strokovnim vod-
stvom priznane izobraževalne usta-
nove.

 Prosimo, da se prijavite do 4. febru-
arja 2022 na e-naslov: 

obcina@dobrepolje.si.
 V prijavi navedite: ime in priimek, 

naslov stalnega bivališča, e-naslov, za-
želena je tudi vaša telefonska številka.

 Za udeležbo bo treba izpolniti tudi 
aktualne zahteve NIJZ-ja glede proti-
koronske zaščite.

O vseh nadaljnjih korakih bomo vse 
zainteresirane sproti obveščali. 

 
Igor Ahačevčič, župan
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v prihodnjih letih na tem področju še 
zaostrovala, ocenjuje se, da bo v pri-
hodnjih letih ustrezen mojstrski izpit ali 
izpit za gradbenega delovodjo minimalni 
pogoj za nadaljnje opravljanje gradbene 
dejavnosti, predvsem na novogradnjah, 
pa tudi pri izvajanju vzdrževalnih del. 
Opravljanje mojstrskega izpita je tudi 
pridobitev stopnje uradno priznane 
srednje strokovne izobrazbe, tako da se 
priporoča vsem, ki so usmerjeni na iz-
vajanje posamezne dejavnosti (zidarski 
mojster, tesarski mojster, mojster krovec, 
slikopleskarski mojster, mojster inštala-
ter strojni/elektro …), za vse druge, ki 
so širše usmerjeni na izvajanje več raz-
ličnih vrst gradbenih in zaključnih del, 

pa je zelo primerno opravljanje izpita za 
gradbenega delovodjo. Mojstrski izpiti 
se opravljajo na OZS (naslednji vpisi 
bodo v mesecu februarju), delovodski 
izpiti pa se opravljajo na GZS – CPU, 
kjer se delovodje tudi vpišejo v imenik. 
Usposabljanje za gradbene delovodje se 
začne že na začetku januarja, zato je po-
treben takojšen vpis. Gradbeni delovodja 
lahko vodi vsa posamezna gradbena in 
zaključna gradbena dela, ni pa ustrezna 
izobrazba za vodenje dejavnosti »postav-
ljanje ostrešij in krovska dela«, prav tako 
je treba upoštevati, da delovodski izpiti 
ne obstajajo za strojne- in za elektroin-
štalacije. 

DELOVANJE OOZ GROSUPLJE: Vse 

svoje člane in stranke obveščamo, da je 
obisk pisarne OOZ Grosuplje zaradi pre-
ventivnih ukrepov za preprečevanje šir-
jenja koronavirusa možen ob izpolnje-
vanju pogoja PCT in ob predhodnem 
dogovoru. Vsa komunikacija poteka po 
elektronski pošti: ooz.grosuplje@ozs.
si in po telefonu: 01 786 51 30. Na OOZ 
Grosuplje, skupaj z OZS, ves čas epide-
mije spremljamo aktualne razmere v go-
spodarstvu. Vse pomembne informacije 
ažurno objavljamo na spletni strani OZS, 
www.ozs.si, pod zavihkom KORONAVI-
RUS. 

Janez Bajt, univ. dipl. oec., 
sekretar OOZ Grosuplje

Nova možnost za razvoj 11 novih podjetniških idej
Regionalna razvojna agencija Ljubljanske urbane regije (RRA LUR) je objavila peti razpis za vključitev v projekt Podjetno 
nad izzive v Ljubljanski urbani regiji (PONI LUR), ki je namenjen vsem, ki imajo inovativne in napredne ideje ter si 
želijo stopiti na samostojno podjetniško pot, manjka pa jim nekaterih ključnih znanj. Program je oblikovan tako, da 
udeleženci v štirih mesecih usvojijo znanja in veščine, ki so nujni za uspešen in učinkovit razvoj ideje ter zagon podjetja. 

Ekipa PONI LUR

V okviru projekta jih čakata zaposlitev na agenciji ter popolno 
podporno podjetniško okolje. S pomočjo mentorjev in uspe-
šnih podjetnikov ter strokovnjakov z različnih področij bodo 
pridobivali številna znanja, vse od razvoja poslovne ideje do 
izdelave poslovnega modela in načrta, marketinških in promo-
cijskih dejavnosti, poslovne komunikacije, upravljanja z IKT, 
pridobivanja virov financiranja in osnovna pravna ter finančna 
znanja.

V projekt se lahko vključijo osebe s poslovno idejo, ne glede 
na starost, stopnjo izobrazbe ali status zaposlitve. Pogoj je, da 
imajo kandidati prijavljeno stalno ali začasno bivališče v  eni od 
26 občin Ljubljanske urbane regije ter da lahko pred začetkom 
podpišejo pogodbo o zaposlitvi za določen čas štirih mesecev. 

Razpis je objavljen na spletni strani www.rralur.si. Prijave 
so možne do 14. februarja 2022, udeleženci pa bodo v pro-
jekt vključeni predvidoma s 1. aprilom 2022.

Dodatne informacije v zvezi z javnim razpisom in razpisno 
dokumentacijo je možno dobiti vsak delovni dan do vključno 
11. februarja 2022 med 10.00 in 12.00, na telefonski številki: 01 
306 19 35 oz. elektronski pošti: poni@rralur.si.  Vabljeni tudi na 
informativni dan, ki bo potekal 1. februarja 2022 ob 10. uri v 
veliki sejni sobi, Stavba B, Tehnološki park 19, 1000 Ljubljana 
oziroma v primeru novih ukrepov po videopovezavi Zoom. Ob-
vezne so predhodne prijave po obrazcu, objavljenem na: www.
rralur.si. 

Projekt sofinancirata Republika Slovenija in Evropska unija 
iz Evropskega sklada za regionalni razvoj (ESRR). Za projekt 
»Podjetno nad izzive v Ljubljanski urbani regiji – PONI LUR« v 
vrednosti 831.480,00 EUR bo ESRR prispeval 582.036,00 EUR. 
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Pomoč SPOT Svetovanja pri podjetni-
škem začetku je vsekakor znanje in iska-
nje odgovorov na vprašanje »kako?«.

Podjetniški začetki so zagotovo naj-
težji. Prav v ta namen smo na točki 
SPOT Svetovanje pripravili brezplačno 
izobraževanje ABC podjetništva. Izobra-
ževanje, ki pokriva vse najbolj ključne 
tematike – od trženja do financ, osnov 
računovodstva in vsekakor tudi izobliko-
vanje poslovne ideje ter napotkov za do-
miselni razvoj poslovnega modela. Vse v 
sklopu 50-urnega izobraževanja.

Prvi termin bo stekel že v februarju, 
naslednjega pa pričakujte v oktobru. Iz-
obraževanja bodo večinoma potekala s 
pomočjo spletnih orodij.

Točka SPOT Svetovanje – vse povezano 
s podjetništvom – brezplačno in na 
enem mestu

Točke delujejo v okvirih razpisa Mini-
strstva za gospodarstvo in tehnologijo RS 
in Evropske unije, in so tako brezplačne 
za vsakršne vrste uporabnikov. Torej, 
če zbirate informacije za podjetniško 
priložnost v prihodnosti ali potrebujete 
odgovor na neko osnovno podjetniško 
vprašanje – za vas je lahko prvi stik prav 
točka SPOT Svetovanje.

SPOT Svetovanje skuša omogočiti 
razvoj podjetništva in dvigniti raven po-
slovanja v državi. Hkrati točka SPOT Sve-
tovanje deluje tudi kot vstopna točka za 
uporabo državnih nepovratnih sredstev 

iz javnih pozivov oz. državnih vavčerjev 
Slovenskega podjetniškega sklada.

Točke SPOT Svetovanje so izoblikova-
ne po vseh regijah po Sloveniji. 

Vstop v sveto podjetništva z 
brezplačnim tečajem – ABC 
podjetništva v februarju!

Na točki SPOT Svetovanje za osre-
dnjeslovensko regijo bomo v mesecu 
februarju izvedli daljše, 50-urno usposa-
bljanje za tiste, ki bi o temi radi izvedeli 
več. Več iz marketinga in financ, napotki 
za razvoj poslovnega modela in nekaj 
o osnovah računovodskega poslovanja. 
Vse bo potekalo v desetih ločenih mo-
dulih – torej deset dni brezplačnih izo-
braževanj. 

Več o vsebini predavanj lahko naj-
dete na spletni strani: https://www.
podjetniski-portal.si/programi/spot-po-
slovna-tocka/on-line-brezplacna-uspo-
sabljanja-abc-podjetnistva.

Usposabljanje bo predvidoma v več-
jem delu potekalo s pomočjo spletnih 
video orodij. Vsebino posameznih mo-
dulov in termine si lahko ogledate tukaj: 
https://www.podjetniski-portal.si/pro-
grami/spot-poslovna-tocka/usposablja-
nja-abc-podjetnistva/spot-svetovanje-
-osrednjeslovenska.

ABC podjetništva in dodatna nagrada 
za udeleženke – bodoče ženske 
podjetnice!

Za podjetnice pa se načrtuje celo fi-
nančno-nagradni natečaj. Izbor zma-
govalk bo potekal v okviru predstavitve 
podjetniške ideje. Za kandidiranje na 
nagradnem natečaju je zahtevano imeti 
opravljenih vseh desetih modulov ABC 
izobraževanja. 

Stojimo ob strani podjetnikom tudi v 
zadnjih letih epidemije – seveda tudi 
po spletu!

Naša točka SPOT Svetovanje deluje že 
skorajda štiri leta – tudi zadnji dve leti, ko 
je cel svet prežemal val epidemije in smo 
zapirali državo. Svoje storitve smo seve-
da prilagodili – izobraževanja na sple-
tu, spletna videosvetovanja strankam 
in pomoč pri registraciji podjetja. Tako 
smo približali SPOT Svetovanja skorajda 
v vaš dom!

Pohitite s prijavami na brezplačno 
izobraževanje ABC podjetništva – 
mesta so omejena!

Prijave na usposabljanje je mogoče 
oddati po elektronski pošti na: spot@
gzs.si. Ne pozabite vključiti vseh svojih 
podatkov za stik – tako tudi telefon ni 
odveč!

Za več informacij nas lahko pokličete 
tudi na: 01 58 98 000 v času naših ura-
dnih ur. Te si lahko ogledate na spletni 
strani (https://www.gzs.si/Novice/Arti-
cleId/74486/delovni-cas-spot-svetova-
nje). ■

Točka SPOT Svetovanje – brezplačno izobraževanje 
»ABC podjetništva« za vse nove in bodoče podjetnike! 

»Projekt je sofinanciran s pomočjo 
Evropskega sklada za regionalni razvoj, 
Ministrstva za gospodarski razvoj in teh-
nologijo RS ter javne agencije SPIRIT Slo-
venija.«
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Praznični december pri Sovicah
Mesec december je bil v celoti namenjen bližajočim se praznikom, ob katerih smo otrokom želeli približati čarobnost 
meseca. 

Mateja Lohkar

Pred adventom smo si izdelali adventne 
venčke, ki so jih otroci odnesli na svoj 
dom. Pred občinskim praznikom smo 
se spomnili na našo občino in na Frana 
Jakliča. Ker v vrtcu negujemo našo dedi-
ščino, smo v ta namen spekli poprtnik, ki 
smo ga odnesli v preddverje Jakličevega 
doma na razstavo. 

Že smo odštevali dneve do Miklavža. 
Miklavževanje je bilo od nekdaj name-
njeno predvsem otrokom. Nekaj dni 
pred praznikom so otroci Miklavžu na-
pisali pismo s svojimi željami. Tudi v vrt-
cu nas je obdaril in prinesel nekaj igrač, 
knjig in sladkih priboljškov.

Okrasili smo si novoletno jelko, igral-
nico in predprostor. Letos je bilo vse 
v znamenju hišk in pravljičnih vasic s 
cerkvico, tako da smo tudi v vrtcu sledili 
temu trendu. Na povabilo Turističnega 
društva Dobrepolje smo izdelali jaslice 
iz naravnega materiala, ki smo jih odnes-
li pred Jakličev dom na stojnico in tako 
pričarali čar božiča občanom in drugim 
obiskovalcem trga pred občino. 

Vsako leto smo v vrtcu organizirali 
pohod z lučkami, zaradi epidemije covi-
da-19 smo bili za to prikrajšani že drugo 
leto. Pa vendar smo se odločili, da pohod 
organiziramo, letos brez staršev. Zvečer 

ob 17.30 smo se podali na pohod izpred 
vrtca do podgoriške cerkve. Tam smo se 
okrepčali z okusnim čajem, ki nam ga je 
skuhala naša kuharica Petra. Posladkali 
smo se z medenjaki. Kar naenkrat smo 
zaslišali kraguljčke in iz gozda se nam je 
približevala človeška postava, glas HO, 
HO, HO je kmalu otrokom pričaral smeh 
na obrazih in začuden pogled. Med nas 
je stopil Božiček. Otroci so hitro stekli 
do njega, mu povedali, da so bili letos 
zelo pridni, in mu s tem namignili, da 
naj jih obišče in pusti kakšno darilo za 
njih. Zaupal nam je prigodo s sanmi in 

jelenčkom Rudolfom, ki ga je čakal na 
vrtčevskem igrišču. Ker Božiček izpolni 
vsako željo, smo se skupaj z njim odpra-
vili do našega prijatelja Vida na Vidmu, 
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ki je ravno tisto popoldne zbolel in ni 
mogel na pohod. Tudi njemu in njegovi 
družini smo pričarali nepozaben trenu-
tek, ko je na hišna vrata potrkal sam Bo-
žiček s skupino veselih otrok. Da je bilo 
pa še bolj čarobno, je tisti večer naletaval 
sneg in nežne snežinke so pričarale pra-
vo božično pravljico. 

V tednu pred božičem smo imeli 

praznično rajanje ob glasbi, najbolj so 
nam bile všeč Lučke od Polkaholikov. 
Dva dni pred božičem smo odšli k meni 
domov, kjer smo postavili novoletno 
jelko in jaslice. Ogledali smo si božični 
risani film. Po hiši je zadišalo po prazni-
kih, spekli smo piškote medenjake, ki so 
jih otroci kot darilo za božič in novo leto 
odnesli domov. Tradicionalni božič smo 
obarvali s pridihom našega današnjega 
časa.

Dan pred božičem smo obeležili dan 
samostojnosti in enotnosti. Izobesili smo 
zastavo in poslušali himno Republike 
Slovenije. Manjše zastavice so otroci od-
nesli domov. 

Na tem mestu bi se radi zahvalili pod-
jetju Grandovec d.o.o. za donacijo za na-
kup dveh stolov Hokki, to je stolček, ki na 
naraven način spodbuja pravilno držo in 
povečuje koncentracijo. 

Hvala tudi Boštjanu Hrovatu iz Bruha-
nje vasi, ki nam izdela kakšen didaktični 
pripomoček. ■

Delovni čas pomembnih služb, ustanov
ZDRAVNIŠKA OSKRBA
Ordinacijski čas ambulante:
ponedeljek popoldne,
torek dopoldne,
četrtek popoldne,
petek dopoldne.

Kontaktna telefonska številka: 01 780 72 20.
Elektronska pošta:
narocanje@zd-videm.si 
(za naročanje na pregled),
ambulanta@zd-videm.si 
(za druga vprašanja). 

ZDRAVNIŠKA OSKRBA KONEC TEDNA IN 
PONOČI – dežurna služba
Ob delavnikih ponoči (od 19.30 do 6.30), od 
sobote od 14.00 do ponedeljka do 6.30 in 
ob praznikih deluje skupna dežurna služba 
za območje občin Grosuplje, Ivančna Gorica 
in Dobrepolje, organizirana na lokaciji ZD 
Ivančna Gorica.
Za vsa NUJNA stanja kličite na telefonsko 
številko 112 ali dežurnega zdravnika na 031 
656 000.

ZOBNA ORDINACIJA VIDEM  
(dr. Miha Markelj)
Ponedeljek: 12.30 do 19.00
Torek: 13.00 do 19.30
Sreda: 7.00 do 13.30
Četrtek: 7.00 do 13.30
Petek: 7.00 do 13.30
Naročanje je možno na telefonskih številkah 
01 780 78 66 in 031 478 290 ali na elektronski 
pošti: zobna.videm@gmail.com ali  
mmiha2@siol.net.  

ŠOLSKA ZOBNA ORDINACIJA
Kontaktna telefonska številka: 01 780 72 10.

LEKARNA LJUBLJANA, VIDEM
Ponedeljek in četrtek: 12.00 do 19.00.
Torek, sreda in petek: 7.30 do 14.30.
www.lekarnaljubljana.si, kontaktna 
telefonska številka: 01 230 61 00.

FIZIOTERAPIJA KRAJNC
www.fizioterapija-krajnc.si, kontaktna 
telefonska številka: 041 386 311.

OBČINA DOBREPOLJE – URADNE URE
Ponedeljek: 8.00 do 11.00 in 12.00 do 14.30
Sreda: 8.00 do 11.00 in 12.00 do 17.00
Petek: 8.00 do 11.00 in 12.00 do 13.00
Kontaktna telefonska številka: 01 786 70 10.

KLICNI CENTER PROSTOFER (080 10 10)
Od ponedeljka do petka: 8.00–18.00. 

KNJIŽNICA GROSUPLJE – VIDEM
Delovni čas:
Ponedeljek: 12.30 do 19.00
Torek: 8.00 do 15.00
Sreda: 12.30 do 19.00
Četrtek: 11.00 do 15.00
Petek: 12.30 do 19.00
www.gro-sik.si/Enote/Enota-Dobrepolje, 
kontaktna telefonska številka: 01 786 71 40.

ŽUPNIJSKA KNJIŽNICA
Torek: 18.00 do 20.00

POŠTA VIDEM
Ponedeljek in sreda: 14.00–18.00.

Torek, četrtek in petek: 9.00–14.00.
Sobota: 9.00–12.00.
Kontaktna telefonska številka: 01 788 77 68.

KMETIJSKA ZADRUGA VIDEM
Od ponedeljka do petka: 7.00–17.00.
Sobota: 8.00–12.00.
Kontaktna telefonska številka: 01 780 72 04.

POLICIJSKA PISARNA DOBREPOLJE  
(Videm 36)
www.policija.si, kontaktna telefonska 
številka: 01 780 72 31.

KONCESIONAR – UREJANJE POKOPALIŠČ, 
24-URNA DEŽURNA SLUŽBA
Pogrebne storitve Novak

Kontaktni telefonski številki: 07 388 81 00 in 
031 876 276.

SKUPNA OBČINSKA UPRAVA 5G:

PODROČJE UREJANJA PROSTORA IN 
VARSTVA OKOLJA
Kontaktna telefonska številka: 01 788 87 59, 
e-naslov: jasmina.selan@grosuplje.si.

MEDOBČINSKI INŠPEKTORAT
Kontaktna telefonska številka: 01 788 87 50, 
e-naslov: inspektorat@grosuplje.si.

MEDOBČINSKO REDARSTVO
Kontaktna telefonska številka: 01 788 87 50, 
e-naslov: redarstvo@grosuplje.si.
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Izobraževanje o prvi pomoči na OŠ Dobrepolje
Da bi zmogli in znali pomagati sočloveku, smo imeli oktobra, novembra in na začetku decembra izobraževalne vsebine 
o prvi pomoči za zaposlene in za učence 9. a in 9. b razreda.

Ema Zajc, OŠ Dobrepolje

Zaposleni smo imeli izobraževanje v 
dveh skupinah. Prva skupina udeležen-
cev je imela daljši obnovitveni tečaj za 
bolničarja pod vodstvom medicinske 
sestre Angelike Ferjan, druga skupina je 
imela redni obnovitveni tečaj pod vod-
stvom študentov medicine. 

Učenci 9. a in 9. b razreda so se o te-

meljnih postopkih oživljanja in o ukre-
panju v primeru nezavesti poučili v okvi-
ru pouka biologije, in sicer prav tako v 
sodelovanju z medicinsko sestro. Kljub 
začetni zadržanosti so se številni opogu-
mili in na lutki vadili stise prsnega koša. 
Pri drugi vaji so sošolca ali sošolko, ki 
je predstavljal/-a nezavestno osebo, ki 
diha, dali v položaj za nezavestnega. 

Spoznali so, da lahko človeku, ki ne 
kaže več znakov življenja (je nezavesten, 
ne diha oziroma ne diha normalno), 
pomagamo. Čas, ki preteče od ustavitve 
delovanja srca in prenehanja dihanja do 
začetka izvajanja temeljnih postopkov 
oživljanja, odloča o uspehu oživljanja, 
zato se ne sme izgubljati, saj so sekun-
de lahko usodne. Pomembno je tudi, da 
se čim prej pridobi najbližji avtomatični 
defibrilator.

Učenci so z vajo na lutki izkusili, da je 
izvajanje stisov prsnega koša fizično na-
porno in da se tudi pri tem izkaže pomen 
sodelovanja.

Življenjsko ogrožajoče stanje je tudi 
nezavest, saj lahko nezavestni osebi zara-
di ohlapnosti mišičja jezik zapre dihalno 
pot, zato je treba nezavestnega namestiti 
v stabilni bočni položaj za nezavestnega. 

Poleg omenjenih temeljnih postopkov 
oživljanja in položaja za nezavestnega 
smo zaposleni obnovili tudi znanje o 
ukrepanju v primeru krvavitev, opeklin, 
različnih poškodb, zapore dihalne poti s 
tujkom, alergijske reakcije, zapletov pri 
sladkorni bolezni …

Kljub vsemu znanju so lahko situaci-
je, ko nekdo potrebuje prvo pomoč, zelo 
stresne. Če imamo znanje, ki ga redno 
obnavljamo, je verjetnost, da bomo na-
redili prav, večja.

V času, ko se zdi, da živimo vse bolj 
oddaljeni drug od drugega, je toliko po-
membnejše, da se zavedamo in tudi ot-
roke vzgajamo, da je najslabše, kar lahko 
naredimo, to, da ne pomagamo. Če po-
magamo, lahko damo osebi priložnost 
za življenje. In ta oseba je lahko nekdo 
od naših najbližjih, lahko je neznanec, a 
vsakdo je nekomu nekdo – oče, mama, 
sestra, brat, prijatelj … ■

PROSTO DELOVNO MESTO:  
ČISTILKA II, M/Ž

Pogoj za zasedbo delovnega mes-
ta: osnovnošolska izobrazba, znanje 
slovenskega jezika: razumevanje tekoče, 
govorjenje tekoče, pisanje tekoče.

Drugi pogoji: potrdilo o nekaznova-
nosti, potrdilo, da kandidat/-ka ni v 
kazenskem postopku, lastni prevoz.

Trajanje zaposlitve: določen čas od 
1. marca 2022 do 31. avgusta 2022 z 
možnostjo podaljšanja za nedoločen 
čas.

Urnik dela: popoldne, od 13.00 do 
21.00. Delo na PŠ Struge in v Vrtcu 
Ringaraja.

Plačilo: minimalna plača.

Kandidat/-ka naj pošlje vlogo z vsemi 
dokazili na: sandra.pajk@guest.arnes.
si ali na: JVIZ OŠ Dobrepolje, Videm 80, 
1312 Videm - Dobrepolje, najkasneje  
do 5. februarja 2022.  
Dodatne informacije na: 01 78 07 210.
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UVODNIK

Prazniki. Sneg. Božič. Novo leto … Vse 
to se je dogajalo zadnja dva meseca. 
Zakorakali smo v leto 2022. Vsak od nas 
je novo leto praznoval drugače, v krogu 
družine, prijateljev, tistih, ki jih imamo 
radi …

Čakanje na novo leto je vsako leto 
zame nekaj posebnega. Odštevaš do pol-
noči in nato nazdraviš s kozarcem šam-
panjca oziroma otroci s sokom ali čim 
podobnim. Nato si voščimo srečno novo 
leto, se objamemo … In je že tukaj drugo 
leto. Vse mine hitro: iz minute v minuto. 

Naj bo leto 2022 brez skrbi, žalosti, 
sovraštva … Naj bo to leto lepo. Vsak naj 
si ga ustvari po svoje. Naj vsak od nas uži-
va, saj življenje je eno samo. Samo enkrat 
se živi. Zato pa se prepustimo toku živ-
ljenja, saj nikoli ne vemo, kaj nas čaka 
ta trenutek. Poskusimo se potruditi po 
svojih najboljših močeh, se ne predati in 
obupati; ampak upati na boljše in nekaj 
narediti za to. V tem letu tudi poskrbimo 
vsak zase, saj je med nami še vedno pri-
soten koronavirus, ki ga kar ni mogoče 
ustaviti. Med nami je že kar dve leti ... 
Toda menim, da smo se že vsi navadili 
takega življenja. Maske gor, maske dol, 
pa testiranja, cepljenja, razdalja … Tako 
pač je in ničesar ne moremo spreme-
niti – moramo se držati ukrepov in biti 
odgovorni. Tako bo še kar nekaj časa; 
ampak ne bi rada tega – čeprav si sploh 
ne znam več predstavljati življenja brez 
korone. Bili smo vsi brez mask, hodili 
smo na prireditve, se med seboj družili 
… Sedaj pa se le izogibamo drug druge-
ga. Ne privoščimo drug drugemu sreče, 
zadovoljstva, le nekako smo »nesrečni 
in obupani«. Korona je prinesla čisto 
drugačen način življenja med nas, a VSE 
SE ZGODI Z RAZLOGOM. Je verjetno že 
moralo biti tako, kot je danes, kot je bilo 
včeraj. 

Za konec bi še dodala: Naj vsak pri 
sebi naredi, kaj je dobro zanj. Kljub pre-
prekam naj se potrudi biti to, kar je v res-
nici, in stati za svojimi odločitvami.

Ana Žnidaršič, 8. a

NOVICE
Kaj imamo skupnega šolske 
novinarke in Portugalska?

Šolske novinarke smo bile že lansko 
šolsko leto del projekta Mladi poroče-
valci za okolje, ki ga pripravlja Ekošola. 
V tem projektu sodeluje več kot 70.000 
dijakov in študentov ter 7500 učiteljev in 
mentorjev v 28 državah po vsem svetu. 
Letos smo šolske novinarke sodelovanje 
nadgradile v mednarodno. Začele smo si 
dopisovati s šolo na Portugalskem. Šolo 
so nam določili organizatorji Ekošole. 
Program Ekošola je mednarodno uve-
ljavljen program celostne okoljske vzgoje 
in izobraževanja, namenjen spodbujanju 
in večanju ozaveščenosti o trajnostnem 
razvoju med otroki, učenci in dijaki skozi 
njihov vzgojni in izobraževalni program 
ter skozi aktivno udejstvovanje v lokal-
ni skupnosti in širše. V mesecu januarju 
smo novinarke Ekipe, da te skipa s šolo 
vzpostavile stik in se predstavile. Takoj so 
se odzvali. Izvedele smo, da se njihova 
šola imenuje Agrupamento de Escolas 
Gonçalo Sampaio. Šola stoji v majhni 
vasi, učenci pa živijo na podeželju. Pouk 
v živo se je pri njih začel 10. januarja 
2022. Na Portugalskem se je koronaviru-

sna različica omikron namreč v decem-
bru močno razširila in že postala domi-
nantna različica novega koronavirusa. 
Portugalska vlada je sicer več ukrepov na 
področju javnega zdravja znova uvedla 
že v začetku decembra. Že novembra so 
napovedali podaljšanje šolskih počitnic 
in obvezno delo na daljavo v prvem ted-
nu januarja. 

Šolske novinarke že razmišljamo o 
tem, da bomo portugalskim kolegom 
pripravile fotoreportažo naše prelepe 
dobrepoljske doline, nestrpno pa priča-
kujemo tudi to, kar za nas pripravljajo 
oni. 

IZ ŠOLSKIH KLOPI
Urškino pismo staršem 
o življenju s povodnim 
možem

Osmošolci smo v okviru spoznavanja pe-
smi Povodni mož, ki jo je napisal Fran-
ce Prešeren, pisali domišljijske spise na 
temo Urškinega življenja s povodnim 
možem. Eden najzanimivejših izdelkov 
je bilo pismo sošolca Lana, ki se je vživel 
v Urško in pisal staršem.

Živjo mama in oče!
Že en mesec sem ujeta s povodnim 

možem.
Kolikor sem uspela ugotoviti, smo 

nekje v Sredozemskem morju. Ne vem, 
kako je to mogoče, toda lahko diham, pi-
šem in živim pod vodo. Dom povodnega 
moža, mislim, da je njegovo pravo ime 
Joško Izlivar, se imenuje »atlantis«. V svo-
jem domu ima ogromno zlata in srebra. 
Nimam pojma, kje ga je dobil, izvedela 
pa sem, da je star 153 let. Morski ljudje 
lahko živijo kar 200 let. Ta novica vama 
ne bo všeč: Najbrž bom morala v ječo. 
Zakaj? Ribe so tukaj prijateljice, zato 
nam grozi ječa, ker smo eno ubili in po-
jedli. Spustili naj bi nas čez 814 dni. Kaj 
se bo zgodilo – ne vem?

Bodite vsaj vi dobro.
Urška
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Tradicionalni koncert Godbe Dobrepolje
Godbeniki smo 26. decembra izvedli tradicionalni koncert, ki smo ga letos posvetili svojemu dolgoletnemu dirigentu 
Romanu Gačniku, ki nas je zapustil v novembru. Program je bil sestavljen in izbran skupaj z njim, zato je bilo resnično 
čutiti, da je bil Roman na ta večer z nami in je zagotovo slišal naše igranje. 

Katjuša Gognjavec

Program je bil razdeljen na dva dela, in 
sicer smo se v prvem delu  posvetili glasbi 
tujih avtorjev, drugi del pa smo posvetili 
slovenski glasbi, saj je Slovenija prazno-
vala 30. leto samostojnosti. Na koncertu 
smo imeli tudi goste. Pevski zbor Coro-
na je nekaj skladb zapel samostojno, na 
koncu pa se nam je pridružil še pri sku-
pnih skladbah. Pri skladbi Čas skupine 
Dan D pa sta se nam pridružila člana 
rock skupine Lumberjack (Rok Ahačev-

čič in Jaka Novak), ki sta poskrbela, da je 
naš koncert dobil tudi rock dodatek in da 
sta ljudi spravila na noge. 

Na tem mestu bi se naprej radi zahva-
lili Sandiju Matjašiču, ki je sredi projekta 
prevzel 60 nadobudnih glasbenikov in 
iz nas naredil še bolj povezano skupino 
prijateljev in kakovost igranja dvignil na 
povsem novo raven. Predvsem veseli pa 
smo, da se je Sandi odločil, da bo z nami 
vztrajal tudi v prihodnje. 

Zahvala gre tudi Občini Dobrepolje, ki 
je omogočila uporabo dvorane, ravnate-

lju osnovne šole za uporabo stolov, Ta-
minu Petelinšku za čudovite fotografije, 
Zdenku Samsi za videoposnetke (ki si jih 
že lahko ogledate na našem YouTube ka-
nalu), gasilcem PGD Videm za varovanje 
na koncertu, SoundLight za ozvočenje in 
magično razsvetljavo, upravitelju Daniju 
Kaljeviču s celotno ekipo za pomoč pri 
športni dvorani, pregledovanju pogoja 
PCT in vstopnic, vsem našim glasbenim 
gostom ter vsem našim podpornikom, 
donatorjem, sponzorjem in vsem, ki na 
kakršen koli način pomagate, da lahko 
ustvarjamo. 

V letu 2022 obljubljamo, da se bomo 
trudili še bolj in z glasbo lepšali vsakda-
njik. Vsem svojim poslušalcem in bral-
cem Našega kraja pa želimo predvsem 
veliko zdravja, ljubezni in dobre glasbe 
v naši družbi. ■
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Pogovor z Jasmino Mersel Šušteršič, avtorico nove knjige
Napisati knjigo. Menda je to eno izmed opravil, ki naj bi jih v življenju naredil vsak uspešen človek. Naša knjižničarka 
Jasmina Mersel Šušteršič je izdala zanimivo in prijetno knjigo o dobrepoljskem škratku. Več o knjigi in razlogih zanjo je 
bralcem zaupala v spodnjem pogovoru.

Bojan Novak

Gospa Jasmina, pred tedni ste izdali 
svojo prvo knjigo – Po čem diši gozd?. 
Glavni junak je dobrepoljski škratek 
Storžek. Je pisanju botrovalo dejstvo, 
da ste tudi sicer profesionalno stalno v 
družbi literature in v stiku s knjigami?

Zgodba o škratku se je porodila čisto 
spontano ob družinskem obisku bliž-
njega gozda. Ko so se otroci v začetnem 
obdobju epidemije šolali na daljavo, je 
bila ena izmed šolskih nalog narediti hi-
šico za gozdne škratke. Ko smo jo pos-
tavljali, nam je zgodbo škratek v zahvalo 
prišepnil na uho. Umetnica Meta Mehle 
pa je z izvirnimi ilustracijami še dodat-
no obogatila in približala vsebino. Pra-
vljica je najprej izšla v elektronski obliki 
s čudovito glasbeno spremljavo, ki jo je 
pripravil Franci Mehle, za kar se mu tudi 
iskreno zahvaljujem.

Od kje navdih za pisanje o dobre-
poljskem škratku in o temi nasploh?

Sama sem izjemna ljubiteljica narave, 
zato sem tudi z zgodbo želela poudariti, 
kako pomembno je, da naravo cenimo in 
spoštujemo na način, da skrbimo zanjo, 
je ne onesnažujemo. Človek je večkrat 
poskušal preseči njene moči, a njena 
veličastnost je neizmerna in nedoseglji-
va. Venomer nam sporoča, da je spošto-
vanje njenih zakonitosti in sožitje z njo 
edina prava pot. Velikokrat tudi iščemo 
zadovoljstvo in srečo samo v materialnih 
dobrinah in ne opazimo, ne razmislimo, 
kaj je tisto, kar nas lahko tudi osrečuje. 
Morda je včasih že sprehod skozi gozd ali 
pisane travnike dovolj, da se sprostimo 
in na življenje pogledamo z novim, bolj 
radostnim pogledom. 

Mnogi bralci se še niso srečali s pisa-
njem knjige. Kako zdaj, po izdaji prve 
knjige, gledate na delo pisateljev? Jih 
še bolj občudujete? 

Pisatelje občudujem že ves čas. Oseb-
no nimam bujne domišljije, saj sem po 
naravi realistka. Morda je pisanje za 

otroke meni osebno bližje, ker imam 
izkušnje z otroki, ki imajo pravljice ne-
izmerno radi. Vedno jim z velikim ža-
rom prisluhnejo, kar se mi zdi izredno 
dragoceno, zato menim, da jim moramo 
dati možnost, da jim lahko čim večkrat 
prisluhnejo. Vesela sem, da vzgojitelji in 
učitelji veliko pozornosti namenjajo knji-
gam in branju. Tudi starši moramo vklju-
čevati branje v družinsko okolje in na ta 
način otrokom dati vzgled in možnost, 
da vzljubijo knjige. Sicer pa je dandanes 
pisateljev bistveno več kot nekoč. Tako je 
morda težje med kvantiteto izbrati tudi 
kvaliteto. Najpomembnejše je, da vsakdo 
izbere tisto čtivo, ki ga radosti in spodbu-
ja k branju. Z branjem si bogati besediš-
če, pridobiva nova znanja, bolje razume 
samega sebe in svet okrog nas. 

Kaj bi kot mlada avtorica svetovali 
tistim, ki mogoče čutijo željo po pisa-
nju, pa se bojijo narediti prvi korak? 

Pogosto je tako, da za prvi korak pot-
rebuješ največ spodbude. Samega sebe 
vedno ocenjuješ z bolj kritičnim pogle-
dom. Vem, da veliko posameznikov nosi 
v sebi izrazit pisateljski talent. Verjeti 
moraš vase, in če nekaj delaš nesebično 
in s srcem, bo zagotovo nagrajeno. Je pa 
tudi dolžnost tistih, ki take talente opazi-
jo, da jih spodbudijo ali usmerijo. Ob tej 
priložnosti se zahvaljujem Simoni Zorko 
iz JSKD-ja, ki je podprla izdajo knjige. 

Gospa Simona Zorko je v prejšnji 
številki Našega kraja o vaši knjigi za-

pisala: »Jasmina Mersel Šušteršič nam 
koronski čas obrne in zrcali z druge 
perspektive. Skozi kritiko sodobne 
družbe in vračanje k naravi in pozab-
ljenim vrednotam sobivanja. V pravlji-
ci skozi zgodbo škrata Storžka ustavi 
drvenje in se zazre v vse, kar je.« Koli-
ko osebnega pogleda na trenutni svet 
ste vtkali v vsebino knjige? Kaj je vaše 
sporočilo?

Vedno avtor v svoji delih, literarnih ali 
drugih zvrsteh, pusti tudi del sebe. Ven-
dar pa, če ostanemo pri literaturi, vsak 
bralec zgodbo interpretira po svoje, na 
podlagi svojih znanj, izkušenj, čustvova-
nja. Tako je tudi prav. Morda lahko pov-
zamem samo misel iz knjige: »Imejmo 
radi sebe in drug drugega in gozd bo 
čarobno dišal še naprej.«

Seveda ne moreva zaključiti pogo-
vora brez vprašanja o vaših načrtih in 
željah, povezanih s pisanjem v prihod-
nje ...

Vesela sem, da bova z Meto spomla-
di predstavili novo pravljico z naslo-
vom Pod jurčkovim klobukom. Tu sem 
k sodelovanju povabila tudi gobarsko 
društvo. Prilagam čisto svežo ilustracijo 
za utrinek. Nimam nikakršnih načrtov, 
vendarle upam, da mi morda še kdo kaj 
prišepne na uho.

Branje nas vse skupaj bogati, širi naše 
znanje in razumevanje. Pred nami je kul-
turni praznik. Knjiga je eden osnovnih 
oziroma ključnih medijev, ki zagotavlja 
ohranjanje našega jezika in identitete 
naroda, je naša dediščina, ki jo moramo 
spoštovati in negovati za naše zanamce. 
Vse skupaj povabim v knjižnico, kjer je 
pravljica Po čem diši gozd tudi na voljo 
za izposojo ali nakup. Seveda pa tudi vse 
druge knjige nestrpno pričakujejo, da vas 
obogatijo s svojo zgodbo. Izberite si sebi 
najljubšo.

Gospa Jasmina, čestitke za izdajo 
vaše prve knjige in srečno tudi na pi-
sateljski poti. ■

Ilustracija iz pravljice Pod jurčkovim klobukom, ki 
prihaja spomladi.
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Leto Franceta in Toneta Kralja
Leto, ki je trajalo skoraj dve leti. Mogoče je sam čas hotel, da se pokloni svetovno znanima rojakoma, in si je vzel čas.

Stane Škulj

Ko sedaj delam pregled in ugotavljam, 
česa od načrtovanega vse nismo naredi-
li, se mi postavi vprašanje, kje in kako bi 
lahko izvedli kaj več. Imeli smo namreč 
predvidenih nekaj razstav in smo za to 
izvedbo iskali primeren prostor. Glede 
na zahteve in širino razstav smo kar vsi 
vpleteni ugotovili, da v Jakličevem domu 
skoraj ni primernega prostora. Pogojno 
bi bili primerni prostori društva upoko-
jencev, vendar bi to naredili v skromnejši 
obliki.

Moj namen v tem zapisu je podati po-
budo za razmislek, da bi v hramu dobre-
poljske kulture našli kaj primernega in s 
primerno adaptacijo naredili primeren 
galerijski prostor.

Občina je s športno dvorano končno 
pridobila enkratne prostore, ki so še kako 
potrebni za razvoj športa, nudi pa tudi 
možnosti za druge prostočasne dejav-
nosti. Verjetno so se sedaj v Jakličevem 
domu sprostili prostori, ki so bili v upo-
rabi za športne dejavnosti. Na te prostore 
pomislim v tem zapisu in upam, da bo 
kaj volje po razmisleku tudi v to smer. 

Seveda se tudi sedaj zgodi kakšna 
razstava, ki jo pripravi knjižnica Dobre-
polje, cikel Zemlja je razstavljen v sejni 
sobi občine, nekaj je tudi po hodnikih 
osnovne šole. Vse skupaj je narejeno si-
cer z ljubeznijo vseh, ki to postavijo, o 
kakšni resni promociji ustvarjalca pa ne 
moremo govoriti.

Občina Dobrepolje bi lahko kot pro-
mocijo kraja uporabila kulturno dedišči-

no vseh naših rojakov, novim rodovom 
pa bi s primernim galerijskim prostorom 
omogočila slikarske, kiparske, fotograf-
ske in druge razstave.

Galerija Božidar Jakac v Kostanjevi-
ci na Krki hrani v depojih še veliko del 
naših umetnikov, tako Franceta in To-
neta Kralja, ki bi jih gotovo odstopila za 
kakšno razstavo. 

Vedno pa se bo treba spominjati zapi-
sanih besed Toneta Kralja: »Zgodi se, da 
pride umetnik kot človek v pozabo v kra-
ju svojega bivanja, tako ni ne razstave ne 
monografije.« Tako so mnoga dela pri-
stala v Galeriji BJ v Kostanjevici, kjer jim 
je mesto našel tedanji učitelj in ravnatelj 
osnovne šole gospod Lado Smrekar.

Potrudimo se kaj narediti v predlaga-
no smer. ■

Umetnine Franceta in Toneta Kralja na dražbah
Turistično društvo Dobrepolje ima periodično že nekaj let v programu izlete po poteh Toneta Kralja, ob tem pa smo 
deležni tudi informacij o njegovem bratu Francetu Kralju.  
Običajno vidimo Tonetove stvaritve v cerkvah, pa tudi v galerijah in na priložnostnih razstavah. Pa tudi sami naletimo 
na stvaritve, ki nas presenetijo, če omenim le izjemen Francetov kip Marije z lilijo v lepi prekmurski cerkvi v Odrancih. 

Drago Samec

V obdobju, ko bi v običajnih časih po-
zornost usmerili v vseslovenski knjižni 
sejem, ki je zaradi znanih razmer pote-
kal le virtualno, so antikvariata in anti-
kvarnica speljali prodajne dražbe (12. in 
16. decembra 2021), kjer so ponudili tudi 
stvaritve obeh Kraljev. Katalogi dražb so 
v tem času dosegljivi na njihovih doma-
čih straneh in na artauction.info.

Na dražbi, ki jo je organizirala Anti-
ka Carniola s Trubarjeve v Ljubljani, ki 
jo vodi Jaka Prijatelj (s koreninami iz 
dobrepoljskih Kompolj), so ponudili štiri 
stvaritve Franceta in šest Toneta Kralja. 

Tri umetnine niso bile prodane, po 
dražbeni ceni so našle novega lastnika 
štiri stvaritve, z višjo izdraženo vredno-
stjo pa so trije unikati odšli na nove lo-
kacije. 

France Kralj je bil zastopan z risbo s 

svinčnikom z naslovom Ženski figuri, s 
sliko na steklo Družina, z malim oljem 
Mačehe in z monotipijo Težki oblaki nad 
vasjo. Umetnika Toneta Kralja pa smo 
lahko spoznali z barvno risbo Amor, z 
lesorezom Brez kruha, z lesorezom Pust 

(motiv iz Dobrepolja, 1953), s kipom 
Gnezdo in jedkanico Gnezdo ter skulp-
turo Saloma (1954). Prodano pa je bilo 
tudi olje na lesu z naslovom Marija, sli-
karke Mare Kralj. 

Velja pa dodati še dražbo starih knjig 
in tiskov Trubarjevega antikvariata, kjer 
so ponujali s Francetovimi ilustracijami 
opremljeno knjigo Franceta Bevka Pe-
smi, 1921. 

Posebna zanimivost pa je bil stenski 
uokvirjen Hišni blagoslov (51 × 40 cm), 
s katerim se je potrudil umetnik Maksim 
Gaspari, podobo je umeril po pesmi 
Silvina Sardenka, njuno sodelovanje pa 
je organiziral predvojni (1937) dobre-
poljski župnik Anton Mrkun. Tudi zato 
spada med dobrepoljske stvaritve. Tudi 
ta blagoslov sedaj krasi in poslanstvo 
uresničuje na novi lokaciji. Pred vojno 
pa je izšla tudi razglednica s to podobo 
hišnega blagoslova. ■



18 Naš kraj ■ januar 2022••• Kultura •••

Leto 2022 je leto Jožeta Plečnika in Giuseppeja Tartinija
Leto 2022 je Vlada Republike Slovenije razglasila za leto dveh pomembnih umetnikov – arhitekta Jožeta Plečnika ter 
skladatelja in violinista Giuseppeja Tartinija. Letos namreč mineva 150 let od rojstva našega najbolj znanega arhitekta 
in 330 let od rojstva slavnega skladatelja Tartinija. V spomin na znana umetnika objavljamo predstavitev njunega 
delovanja.

Zbral Bojan Novak, vir: www.gov.si

Arhitekt Jože Plečnik (23. 1. 1872–7. 
1. 1957) je s svojim obširnim opusom 
pomembno zaznamoval arhitekturno 
krajino celotne Slovenije in deloma tudi 
Evrope. Zaradi svojega edinstvenega in 
celostnega pristopa k oblikovanju stavb 
in prostorov je postal tudi pomemben 
vzor in navdih za sodobno arhitekturno 
produkcijo po vsem svetu.

V kratkem obdobju med obema sve-
tovnima vojnama je preoblikoval Lju-
bljano iz obrobnega mesta v simbolno 
narodno prestolnico. V procesu preure-
ditve mesta je upošteval naravne, arhi-
tekturne, zgodovinske in nesnovne kako-
vosti prostora in jih z večjimi in manjšimi 
popravki poudaril in povezal v niz javnih 
prostorov (trgi, parki, ulice, sprehajali-
šča, mostovi) in javnih objektov (knjižni-
ca, cerkvi, tržnice, poslovilni kompleks). 
Plečnikova preureditev ne temelji na 
radikalni moderni prenovi, ampak na 
dopolnjevanju glede na človekovo indi-
vidualno izkustvo. Nove zasnove vabijo k 
dialogu in identifikaciji z mestom: s tem 
nastaja human pristop po meri človeka. 
Ob prestolnici je pomembno zaznamo-
val še številne slovenske kraje, kot so Ka-
mnik, Kranj, Bogojina in drugi. 

Glede na to, da Plečnikovo leto po-
meni poseben poudarek na celotnem 
Plečnikovem opusu, s katerim je s svoji-

mi deli zaznamoval slovenski prostor, je 
treba navesti tudi njegove sakralne, pro-
fane, memorialne arhitekture in urbani-
stične ureditve, s katerimi je oplemenitil 
kulturno krajino in naselja odmaknjene-
ga Prekmurja (Bogojina, Grad itd.), Šta-
jerske, Koroške (Črna na Koroškem), pa 
obmejnega hribovskega Posočja (Poni-
kve, Srpenica) do Vipavske doline.

Bolj kot na iskanju povsem novega ar-
hitekturnega izraza na osnovi industrij-
skih tehnologij je Plečnikov arhitekturni 
pristop zasnovan na preoblikovanju ar-
hitekturnih elementov, tipov in koncep-
tov iz svetovne arhitekturne zgodovine 
ter tudi ljudske arhitekture, domačem 
obrtništvu in uporabi lokalnih materia-
lov in njihovem kombiniranju z novimi.

Plečnikova dela so bila sprva obrob-
na in manj znana. Aktualna in svetovno 
prepoznana so postala v času krize mo-
dernizma 70. let 20. stoletja, ko se je pog-
led stroke znotraj postmoderne družbe 
usmeril v upoštevanje arhitekturne zgo-
dovine in njenih spoznanj. Mednarodno 
so se uveljavila s predstavitvijo na razsta-
vi v pariškem centru Pompidou leta 1986, 
ki so ji sledile številne razstave, knjige in 
objave člankov v strokovnih revijah.

Nedavni vpis izbranih Plečnikovih del 
v Ljubljani na Unescov seznam svetovne 
dediščine je visoko mednarodno prizna-
nje za varovanje in vrednotenje arhitek-
turne dediščine, ki je pomembna za vse 
človeštvo, obenem pa zaveza za njeno še 
skrbnejše varovanje in vključevanje v so-
dobno življenje.

Skladatelj in violinist Giuseppe Tar-
tini (8. 4. 1692–26. 2. 1770), ki se je rodil 
v Piranu, je že od mladosti in začetkov 
ukvarjanja z glasbo kazal veliko zanima-
nje ne le za svoje izbrano glasbilo, violi-
no, temveč tudi za glasbeno teorijo.

Poleg številnih violinskih koncertov 
– nekateri so pozneje doživeli priljublje-
ne priredbe za druga solistična glasbila, 
predvsem za trobento – predstavljajo vi-
olinske sonate njegova najbolj znana in 

danes najpogosteje izvajana dela. Med 
njimi je najbolj znana Sonata za violino 
in basso continuo v g molu s kataloško 
oznako B.g5, ki so jo v 18. stoletju poznali 
kot Hudičev trilček (Il trillo del Diavolo).

V Piranu je še vedno ohranjena Tar-
tinijeva rojstna hiša, ena od najstarejših 
stavb, ki tvorijo stavbno kuliso Tartinije-
vega trga. Poleg violine je v Piranu in Ko-
pru ohranjen del skladateljeve zapušči-
ne, predvsem pisno gradivo, ki je v lasti 
Pokrajinskega arhiva Koper oziroma nje-
gove piranske enote. Pisno gradivo tvori 
del zbirke v Tartinijevi hiši. V koprskem 
arhivu je hranjeno tudi pismo, ki ga je 
Tartini namenil svoji učenki, slavni vio-
linistki Maddaleni Lombardini. V njem 
ji pojasnjuje pravila tehnike lokovanja. 
Pismo je zanimiv primer dopisnega po-
učevanja violine iz sredine 18. stoletja. ■
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V Bruhanji vasi fantje ohranjajo tradicijo
Zadnja leta je v Bruhanji vasi navada, da se mladi fantje pred božičem zberejo pri vaški kapelici in v njej skupaj 
postavijo jaslice, pred kapelico pa okrasijo božično drevo. Na ta način ohranjajo tradicijo praznično okrašene vaške 
kapelice, ob tem pa poskrbijo tudi za druženje, zadnji leti seveda v omejeni in okrnjeni obliki. 
Če imate v kateri vasi kakšen podoben običaj ali navado, sporočite uredniku.

Bojan Novak 

Novo leto gasilci začeli s posredovanjem  
ob prometni nesreči
12. januarja 2022 ob 23. uri smo bili gasilci z Vidma, iz Kompolj, Zdenske vasi in Ribnice pozvani na posredovanje ob 
prometni nesreči, ki se je primerila na koncu vasi Kompolje v smeri Strug. 

Uroš Gačnik

Zunanje temperature so se gibale okoli –10 °C. 
Temu primerna sta bila zmrznjena pokrajina in 
cestišče. Nesreča ni bila klasična, saj se je vozilo 
dobro »skrilo« med živo mejo. Ob natančnem pre-
gledu poškodovanega vozila smo ugotovili, da je 
voznik že zapustil vozilo in jo »pobrisal« neznano 
kam. Po posredovanju prometne policije (PP) se 
je vozilo postavilo na kolesa in vlečna služba ga 
je odpeljala. Nadaljnje postopke ureja pristojna 
PP. Do zaključka intervencije je na mestu ostalo 
pristojno PGD. 

Kot vozniki vemo, da se okoliščine na cestišču 
spreminjajo glede na letne čase, vreme in tudi 
druge vplive. Temu primerno je treba prilagoditi 
vožnjo. Gasilci vsem želimo srečno, varno in pre-
vidno vožnjo v letu 2022! ■
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Zora Korošec-Koruza, tajnica KORK 
Dobrepolje

Zgodba o tem denarju ima kar dolgo bra-
do, povezano tako s problemi organizaci-
je prostovoljnega dela kot tudi s problemi 
zdravnikov v Dobrepolju. V akcijo zbira-
nja sredstev ob dnevu spomina na mrtve 
nas je vključil Ambrož Volek, do leta 2019 
še zelo dejaven dobrepoljski mladinski 
in študentski aktivist. Že od začetka so 
bila sredstva namenjena za zdravstveno 
pomoč krajanom, kar je zapisano tudi v 
pogodbi med donatorjem (Zavod ŠKA-
TLA – zastopnik Ambrož Volek) in Ob-
močnim združenjem RKS Grosuplje, ki 
finančno zastopa našo KORK. Prosto-
voljci smo zbirali predloge za zdravstve-
ne pripomočke, od bolniških postelj, 
invalidskih pripomočkov do samodejnih 

Zahvala
 
Spoštovane občanke, spoštovani občani. Ob koncu minulega leta smo 
vas v vaseh Bruhanja vas, Mala vas, Podgorica, Podpeč, Predstruge 
in Videm ponovno obiskali člani PGD Videm - Dobrepolje, da vam 
zaželimo sreče in zdravja ter podarimo nov koledar za leto, v katero 
smo že vstopili.

Vsako leto nas sprejmete odprtih rok, ker vemo, da cenite in spoš-
tujete naše delo in trud.

Na tem mestu bi se vam radi še enkrat zahvalili za vse vaše pri-
spevke. V letu 2022 nas čaka veliko izzivov in vsak evro nam še kako 
pride prav. 

 
Z gasilskim pozdravom Na pomoč!
Gasilci PGD Videm - Dobrepolje

 

 

 

 
Nova pridobitev Zdravstvenega doma Videm  
tudi z donacijo Krajevne organizacije Rdečega  
križa (KORK) Dobrepolje
Na miklavževo je bilo v Zdravstvenem domu Videm slovesno in za te zdravstveno težke čase kar čudno veselo. V 
ambulanto dr. Golouha so pripeljali novo napravo za merjenje gleženjskega indeksa – merilnik slovenskega podjetja 
MESI. Za merilnik je Krajevna organizacija Rdečega križa (KORK) Dobrepolje primaknila 817 evrov, ki smo jih pridobili v 
akciji »Manj svečk za manj grobov«, zbranih od naših krajanov.
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telefonskih odzivnikov za bolne za klic v 
sili in podobno. V zdravstvenem domu 
Videm nismo imeli sogovornikov in bili 
smo skoraj kot iz Aškerčeve povesti: »Joj, 
kam bi del?« Vse se je obrnilo na dobro s 
prihodom dr. Golouha, ki je bil priprav-
ljen ponuditi svojo strokovno pomoč in 
se je z našo prostovoljko Joži Omahen ta-
koj dogovoril za akcijo: nakup naprave 
za merjenje gleženjskega indeksa. Ne 
vemo, kdo je bil bolj zadovoljen, zdrav-
nik, ki bo lahko bolje oskrbel svoje pa-
ciente, ali naša prostovoljka, ki je spet 
enkrat s svojo vnemo in sposobnostjo 
»komunikacije« opravila dobro delo. 
Dobrepoljci jo tako verjetno že poznate 
iz številnih drugih prostovoljnih dejav-
nosti. Takoj moramo tudi povedati, da je 
zajetna denarna sredstva primaknil tudi 
dr. Golouh, moderna tehnologija seveda 
ni poceni. 

V KORK Dobrepolje smo zadovoljni, 
da smo lahko izpolnili svoje osnovno vo-
dilo, da sredstva naših krajanov vrnemo 
njim, čeprav se ob prošnjah za donacije 
ali članarino vedno kdo spotakne, da gre 
denar v Ljubljano, za plače funkcionarjev 
in podobno, kar sploh ni res in se o tem 
lahko vsakdo prepriča na Območnem 
združenju RK v Grosupljem. Tam lahko 
preverite, da smo pravi prostovoljci, ne 

dobimo honorarjev za ure ali kilometrine 
za opravljene poti.

Merjenje gleženjskega indeksa je 
eden od sodobnih postopkov, ki naj 
bi postal standard oz. osnovna prese-
jalna metoda v primarnem zdravstvu 
pri odkrivanju srčno-žilnih bolezni. Iz 
predstavitve merilnika in razgovora z dr. 
Golouhom povzemam nekaj osnovnih 
podatkov:

– Meritev je priporočljiva za osebe, 
starejše od 50 let, za tiste s predispozicijo 
srčno-žilnih bolezni, za kadilce in ljudi s 
prekomerno težo, za starejše od 65 let in 
tiste s povišanim krvnim tlakom. 

– Merilnik omogoča pravočasno dia-
gnozo periferne arterijske bolezni – PAB. 
Na stenah arterij se nalagajo obloge – 
ateroskleroza ali zoženje arterij lahko 
prizadene arterije katerega koli dela te-
lesa. Pretok krvi s kisikom je otežen, kar 
lahko vodi k infarktu, kapi, gangreni, raz-
jedam ali celo amputaciji. Glede na sta-
rostno in zdravstveno sliko Dobrepoljcev 
je kandidatov za meritve verjetno veliko. 
Dr. Golouh se je o merilniku že razpisal 
na družbenem omrežju, in ker je velik 
zagovornik preventivnega zdravljenja, 
ga bo izkoristil v največji možni meri. 
Meritev je neboleča, nenevarna in ne-
invazivna. Aparatura je mobilna, lahko 

se uporablja na lokacijah izven zdra-
vstvenega doma. Merilnik je nadgrajen 
s certificirano medicinsko računalniško 
tablico (mTABLET), ki združuje brezžič-
ne računalniške module, kartoteke bol-
nikov ter zdravstvene postopke. Izdelek 
podjetja MESI je plod domačega znanja 
in kot tak tudi dostopnejši za servisiranje 
in nadgradnjo.

Vse to in še mnogo več je dalo po-
vod za veselje v zdravstvenem domu na 
miklavževo nesrečnega leta 2021. Male 
slovesnosti ob vključitvi naprave so se 
udeležili tudi predstavniki občine (župan 
Igor Ahačevčič, podžupan Jože Prijatelj), 
predsednik KORK Dobrepolje Peter Ko-
ritnik, dr. Prelčeva in medicinske sestre 
ter predstavnik podjetja MESI za nazor-
no predstavitev njihovega izdelka.

Odločitev za napravo ima veliko dob-
rih plati in dr. Golouhu se moramo v ime-
nu krajanov in v svojem imenu še enkrat 
zahvaliti za odlično izpeljano akcijo. 
Zahvaljujemo se tudi Ambrožu Voleku 
za plodno sodelovanje in tajnici OZRKS 
Grosuplje g. Anici Smrekar za pomoč pri 
financah in pogodbah. In še ena mala 
skrivnost: aparaturo so seveda najprej 
preizkusili na naši prostovoljki Joži. Me-
ritve so pokazale, da je kar zdrava in da 
bo lahko izpeljala še marsikatero akcijo. ■
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Naši krvodajalci
Krvodajalstvo ima v Sloveniji dolgo tradicijo in je dobro organizirano, značilna je velika pripravljenost ljudi, da 
prostovoljno darujejo kri. Zelo pomembno je, da smo z oskrbo samozadostni. V Sloveniji potrebujemo povprečno od 
300 do 350 krvodajalcev na dan, da zagotovimo potrebno količino krvi. 

Zora Korošec Koruza, tajnica KORK Dobrepolje

Za pridobivanje in zagotavljanje za-
dostnega števila krvodajalcev je zadol-
žen Rdeči križ Slovenije. Ta veliki orga-
nizacijski, promocijski in izobraževalni 
program poteka s pomočjo vseh 56 ob-
močnih združenj RK v Sloveniji. 

V Dobrepolju potekajo krvodajalske 
akcije dvakrat letno, ponavadi v marcu in 
oktobru. Na enodnevno akcijo pride od 
70 do 100 darovalcev. Dejansko število 
naših krvodajalcev je še večje, saj se ude-
ležujejo tudi akcij v Ljubljani na Zavodu 
za transfuzijo ali v katerem od sosednjih 
krajev. Pred epidemijo smo s krvodajalci 
gostovali v prostorih osnovne šole, kjer 
so zelo dobro poskrbeli za potek akcije, 
zdaj pa zaradi zdravstvenih razmer to ni 
mogoče. Na občini so ponudili Jakličev 
dom, ki je dovolj velik in dostopen, upo-
rabljamo prostore društva upokojencev 
in športnih društev in vsem se lepo zah-
valjujemo za sodelovanje. 

Govoriti o humanem poslanstvu krvo-
dajalstva nekomu, ki daruje kri, je brez 
pomena, on se odloči in pride, ponavadi 
večkrat zaporedoma. Krvodajalstvo je 
kar doma v neki družini, na akcije hodita 
oče in mama, potem pa še drugi družin-
ski člani, bi rekli, da je to kar nekakšna 
dedna pravica in dolžnost. Kako lepo 
je bilo videti krvodajalca, ki je na svojo 
50. krvodajalsko akcijo prišel v gasilski 
uniformi. O poslanstvu krvodajalstva bi 

Ime in priimek Kraj Priznanje za št. 
krvodajalskih akcij

Anton Zabukovec Zdenska vas 30

Anton Kastelic Podgora 30

Ivan Grm Mala vas 30

Franc Vodičar Zdenska vas 30

Sašo Zabukovec Zdenska vas 20

Primož Šporar Podgorica 20

Simon Tomšič Videm 20

Alenka Jeršin Videm 20

Bojan Turk Kompolje 10

Breda Mikljič Videm 10

Cilka Grabarac Cesta 10

Janez Jakopič Podpeč 10

Ivan Koruza Predstruge 10

Nina Mohar Podpeč 10

morali govoriti tistim, ki se ne zavedajo, 
kaj je človečnost, kako skoraj vsakdo vsaj 
enkrat v življenju potrebuje darovano 
kri. Govoriti bi morali tistim, ki na pro-
stovoljstvo gledajo zviška, ki vse merijo z 
vatlom materialnosti in sebičnosti. Go-
voriti bi morali tistim, ki v malodušju teh 
težkih časov ne vidijo ničesar pozitivne-
ga, pokažite jim naše krvodajalce! 

Za prostovoljno krvodajalstvo ni pla-
čila, je tisto nekaj več, bi rekli, da je člo-
veku ob tem toplo pri srcu. Krvodajalce 
smo včasih povabili na izlet ali na večer-
no srečanje, zdaj tudi to ne gre. Zahvali-

mo se jim le s priznanjem, lepo besedo, 
z javno besedo in pohvalo. Vsako leto 
objavimo seznam dobitnikov priznanj, 
jubilantov z okroglimi »obletnicami« 
udeležbe na akcijah. Poglejte letošnji se-
znam, morda je na njem vaš sosed, so-
delavec ali sorodnik, vprašajte ga, kako je 
tam na akciji, in morda vas drugič vzame 
s seboj. Se vidimo na krvodajalski akciji 
na Vidmu aprila 2022.

Seznam dobitnikov priznanj za 
večkratno darovanje krvi v času od no-
vembra 2019 do novembra 2021:

Prvič na krvodajalstvu, nič posebnega, spomladi se vidimo spet!
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Prazniki in zdravje
Društvo invalidov Grosuplje je v petek, 17. decembra 2021, na Vidmu za člane pripravilo zanimivo predavanje o 
pomenu praznovanj in njihovem vplivu na naše počutje in zdravje.

Andreja Vreg

Sredi popoldneva smo se zbrali pred 
zdravstvenim domom na Vidmu. Ude-
leženci predavanja, ki so se pripeljali iz 
Ivančne Gorice in Grosuplja, so se po 
gosti megli, ki jih je spremljala čez dan, 
razveselili sončnih žarkov nad Dobre-
poljsko dolino. Sprejel nas je gospod La-
dislav Golouh, dr. med., specialist dru-
žinske medicine, in nam najprej razkazal 
lepo urejen zdravstveni dom in njegove 
nove pridobitve. 

Župan, gospod Igor Ahačevčič, nas je 
pospremil skozi trg do Jakličevega doma, 
kjer je potekalo predavanje. Na trgu nam 
je spotoma predstavil nekaj zgodovinskih 
zanimivosti in kulturnih znamenitosti, 
ki ga krasijo – še zlasti umetnine bratov 
Kralj in novi kip, ki sta ga pred kratkim 
dobila ta zaslužna umetnika. Ob slove-

su je udeležencem podaril lepa knjižna 
darila.

Dr. Golouh se je v svojem predavanju 
osredotočil na pomen praznikov ter naše 
doživljanje in dejavnosti v prazničnem 
času. Pravi, da je praznik preživljanje 
dneva, ko nimaš vnaprejšnjih skrbi in za-
dolžitev. To je priložnost, da z občutkom 
hvaležnosti razmišljamo o tem, kaj ima-
mo, o sebi, svojih sposobnostih, željah. 
Pomagajo nam osvoboditi čustva, zato je 
takrat pomemben poudarek na dobrem 
počutju. Naša pozitivna naravnanost 
vpliva tudi na ljudi okrog nas, na dobro 
razpoloženje in boljše počutje vseh. To 
nam daje občutek vzajemne sprejetosti 
in naklonjenosti. Prijateljsko občutje je 
ključno za praznovanje.

Prazniki nam okrepijo in povečajo 
zdravje, ko imamo zagotovljene osnov-
ne življenjske potrebe in si po vsako-

dnevnem delu lahko obnovimo moči, si 
privoščimo izlet, sprehod, se udeležimo 
slavja ali naredimo to, za kar čez teden 
nismo imeli časa. Včasih pa smo zaradi 
praznikov še bolj na tleh kot običajno, 
zlasti v decembru. Takrat je pomembno, 
da gremo med ljudi, pravi dr. Golouh, da 
nismo sami. 

To je le nekaj misli iz zanimivega pre-
davanja. Ob koncu se je gospa Anica 
Perme, predsednica Društva invalidov 
Grosuplje, zahvalila predavatelju, vsem 
zbranim voščila kar najlepše praznike in 
nas pogostila s sendviči in vodo. Srečanje 
smo zaključili v prijetnem razpoloženju. 
Praznično vzdušje so nam ob odhodu 
pričarale še raznobarvne lučke v središču 
Vidma in različne jaslice, ki so jih izdelali 
otroci iz vrtca in šole, nekatere družine in 
Turistično društvo Dobrepolje. ■

Bojan Novak

Dan varne rabe interneta vsako leto naslavlja pereče tematike 
na spletu, od kibernetskega ustrahovanja in družbenih omrežij 
do digitalne identitete, ter s tem osvešča uporabnike o varni 
rabi interneta. Pri nas ga bomo letos obeležili 8. februarja. 

Letos ga posvečamo temi spletnih prevar, zavajanj in ne-
resničnih vsebin na spletu, ki imajo negativne vplive na mlade 
uporabnike interneta. 

Več vsebin najdete na www.safe.si. ■

Dan varne rabe interneta – 8. februar 2022
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Razstava in ocenjevanje poprtnikov  
Društva podeželskih žena Dobrepolje-Struge
Članice Društva podeželskih žena Dobrepolje-Struge smo v sodelovanju z Zvezo kmetic Slovenije in gospo Ireno Ule 5. 
in 6. januarja 2022 na praznik Svetih treh kraljev pripravile deseto razstavo in osmo ocenjevanje poprtnikov na državni 
ravni.

Marija Nučič, predsednica Društva podeželskih 
žena Dobrepolje-Struge 

Na ocenjevanje in razstavo je bilo prine-
senih 34 poprtnikov. Vsak je bil druga-
čen, izviren po kraju in domišljiji ustvar-
jalke oziroma ustvarjalca, vsi pa so bili 
zelo lepi. Tričlanska strokovna komisija 
se je po ocenjevanju odločila, da podeli 
23 zlatih ter 11 srebrnih priznanj.

Dva poprtnika sta dobila vse možne 

točke, in sicer poprtnik domačinke, go-
spe Ane Hekič iz Male vasi, ter poprtnik 
gospe Marije Pavlin iz Smrjen.

Podelitev priznanj smo zaključili s 
kratkim kulturnim programom, za pope-
stritev dogodka pa nam je zaigral mladi 
harmonikar Matevž Novak iz Strug.

Za uspešno izpeljavo razstave in oce-
njevanja so zaslužni:
• vse požrtvovalne članice našega 

društva,

• gospa Irena Ule iz Zveze kmetic Slo-
venije,

• Radio Zeleni val, 
• Zadružna zveza Slovenije,
• pekarna Don Don Grosuplje,
• avtokleparstvo Frko, 
• Okrepčevalnica Pri Zori in
• harmonikar Matevž Novak.

Vsem se iskreno zahvaljujem! Seveda 
pa zahvala in pohvala tudi vsem, ki ste 
nas obiskali s svojimi lepimi poprtniki.

Se vidimo ponovno v letu 2023. ■
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Zimsko v ŠK GROŠ
Bolj umirjena epidemiološka slika je omogočila zaključek leta z Groševimi (skoraj) vsakoletnimi projekti.

Tjaša Bregar, ŠK GROŠ 
 

Preden smo začeli nizati svoje tradicio-
nalne dogodke, so najmlajši groševci de-
cember 2021 odprli s svojim projektom. 
Dijaki so tako popoldne četrtkovega dne, 
16. decembra 2021, preživeli v WOOP! 
Areni, kjer so se družili ob igri bowlinga. 
Že v soboto, 18. decembra 2021, je bil na 
sporedu prednovoletni izlet v eno izmed 
sosednjih mest. Tistega dne smo se že 
zgodaj zjutraj napotili proti Madžarski, 
kjer smo dan preživeli ob raziskovanju 
božično okrašenih ulic Budimpešte, 
ogledu lokalnih znamenitosti in posku-
šanju njihovega kuhančka. Seveda pa 
december ni mogel miniti brez nočnega 
pohoda na Magdalensko goro. Na slo-
venski državni praznik, dan samostoj-

nosti in enotnosti,  smo se z Adamičeve 
ploščadi v Grosuplju povzpeli na Mag-
dalensko goro, kjer smo dan zaokrožili s 
krajšim kulturnim programom.

Za nami je tudi že prvo preizkušanje 
pancarjev in smuči. V začetku leta, 8. 
januarja, smo tako vijugali po snežnih 
strminah na Sv. Višarjah. To je bilo zgolj 
prvo od treh organiziranih enodnevnih 
smučanj, saj se že 5. februarja odprav-
ljamo na Mariborsko Pohorje. Sklop 
smučanj bomo zaključili 5. marca na av-
strijskem smučišču Katschberg. V sklopu 
enodnevnih smučanj poteka tudi dobro-
delna akcija: Groševi dobrodelni zavoji. 
Študentski klub GROŠ tako od vsakega 
presmučanega kilometra na naših orga-
niziranih smučanjih daruje 0,5 € v dober 
namen. Zbrani znesek je namenjen pro-
jektu Botrstvo v športu, katerega namen 
je zagotavljanje pomoči mladim športni-
kom iz socialno ogroženih okolij, starim 
od 14 do 23 let, pri razvoju in uresniče-
vanju športnih potencialov. 

Tudi v letu 2022 veljajo številne ugo-
dnosti za naše člane. Vsi, katerih no-
voletna zaobljuba je bila dejaven slog, 
lahko subvencionirano mesečno karto 
uporabite v fitnesih Apolon 24/7 Gym, 
Studio V.I.P., Energy Fitness in Grossgym. 
Subvencionirana je tudi letna članarina 
v vseh enotah Mestne knjižnice Grosu-
plje, ki za naše člane znaša 50 % redne 
cene. Med ugodnostmi lahko najdete 
tudi subvencijo za park Cukarca. Doživ-

ljajski park Cukarca, ki je v Šentvidu pri 
Stični, vključuje kolesarski park, umetno 
plezalno steno in adrenalinski park, čla-
ni ŠK GROŠ pa imate možnost kupona 
v vrednosti 10 €, ki velja ob nakupu se-
zonske karte. Vsem članom pa nudimo 
tudi brezplačen tisk in vezavo študijske-
ga gradiva. Vse ugodnosti lahko groševci 
prevzamete v času naših uradnih ur, ki so 
še vedno v ustaljenih terminih: v Grosu-
plju ob ponedeljkih, sredah in petkih 
med 18. in 20. uro, v Ivančni Gorici ob 
torkih med 18. in 20. uro, v Dobrepolju 
pa po predhodnem dogovoru.

ŠK GROŠ je v leto 2022 vstopil s pol-
nim zagonom, svežimi cilji in načrti za 
projekte, ki jih želimo letos izpeljati. 
Eden od teh je prav gotovo koncert ob 
23-letnici delovanja kluba, ki jo praznu-
jemo spomladi. Vse informacije o tem 
in drugih projektih vam bomo podajali 
sproti na družabnih omrežjih, lepo va-
bljeni k spremljanju.

Facebook: GROŠ študentski klub
Instagram: @sk.gros 
Spletna stran: www.klub-gros.si

Groševcu ni nikoli dolgčas! ■
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Pogovor s predstavniki Študentskega kluba GROŠ
Eni bolj rednih dopisnikov v Naš kraj so člani Študentskega kluba GROŠ, ki deluje na območju treh občin upravne 
enote Grosuplje. Člane kluba sem povabil na pogovor, v katerem so razkrili marsikatero zanimivost o svojem 
delovanju. Zagotovo članstvo v klubu ponuja veliko zanimivega in koristnega tudi za dijake in študente iz naše občine. 

Bojan Novak

Kljub temu da vaš študentski klub 
bralci spoznavajo v rednih objavah v 
našem glasilu, bi vas vseeno prosil, da 
na začetku pogovora najprej predsta-
vite nekaj informacij o klubu (nekaj 
malega zgodovine, poslanstvo, koliko 
vas je).

Študentski klub GROŠ je mladinska 
organizacija, ki združuje dijake in štu-
dente iz Upravne enote Grosuplje, torej 
znotraj našega kluba delujemo mladi 
iz občin Grosuplje, Ivančna Gorica in 
Dobrepolje. Klub deluje od leta 1999, 
tako je zdaj že 23. leto, odkar se mladi 
povezujemo znotraj kluba, s tem nabi-
ramo izkušnje za življenje in smo glas 
v lokalnem okolju. Študentski klub pod 
svojim okriljem letno združuje okoli 400 
mladih, dogodke pa ustvarja približno 
30 aktivistov, dijakov in študentov. Naše 
poslanstvo je, da dijakom in študentom 
nudimo obštudijske dejavnosti, s kateri-
mi omogočamo povezovanje, ugodnosti 
in zabavo. 

V že omenjenih rednih objavah v 
Našem kraju lahko vidimo, da za štu-
dente pripravljate številne in zanimive 
dejavnosti. Kaj so glavna področja va-
šega dela? Kaj vas vodi pri oblikovanju 
programa vašega dela?

Želja je, da organiziramo raznolike 
projekte, ki pokrivajo različna tematska 
področja, kot so izobraževanje, šport, 
kultura, zabava, izleti itd. Prevladujejo 
predvsem zabavni dogodki, na katerih 
se mladi med sabo povezujemo, tkemo 
nova prijateljstva in se »sprostimo« od 
napornega študijskega življenja. Med 
nizom projektov se gotovo najdejo tudi 
športni dogodki, prav zdaj potekajo 
enodnevna smučanja, odvijajo pa se 
tudi razni pohodi, kartingi in podobno. 
V sklopu izobraževalnih dogodkov or-
ganiziramo zanimive delavnice, letos 
smo na primer opravljali VHF-tečaj, se 
izobraževali o odrski svetlobi in imeli 
finančno izobraževanje. Seveda imamo 

tudi socialno obarvane projekte, eden 
bolj znanih takih projektov so zagotovo 
Groševe mamice in očki, ki potekajo vsa-
ko leto v mesecu marcu. Novejši huma-
nitarni projekt so Groševe štipendije, s 
katerimi pomagamo mladim iz socialno 
šibkejšega okolja. Vsako leto smo tudi 
del humanitarno-ekološke akcije Manj 
svečk za manj grobov, ki se odvija tudi 
na Vidmu. Poleg vseh dogodkov članom 
nudimo razne ugodnosti, kot so brezpla-
čen tisk študijske literature ter subvenci-
je v fitnesih in knjižnicah. Groš pa je tudi 
glas mladih in zelo smo ponosni, da je v 
letu 2021 luč sveta ugledalo naše glasilo 
Šodr, ki je platforma, kjer lahko mladi 
izražajo svoja razmišljanja, umetniška 
dela, izkušnje itd. Tako kot so različna 
naša zanimanja, tako sta naša želja in 
vodilo, da ustvarimo čim pestrejšo paleto 
dogodkov, da lahko vsak izmed številnih 
mladih iz naših občin najde kaj zase.

Epidemija covida-19 na vseh pod-
ročjih pušča posledice. Pravimo, da 
se svet spreminja. Kako doživljate vse 
spremembe, kako omejitve in novosti 
sprejemate vi v klubu in študentska po-
pulacija nasploh?

Epidemija covida-19 je imela velik 
vpliv tudi na delovanje našega kluba. 
Sprva smo vse dogodke in uradne ure 
prestavili na splet, kjer so se odvijali izo-
braževalna predavanja, potopisni večeri 
in turnirji v igranju videoiger. Ker smo 
bili že zaradi študijskih obveznosti, ki so 
prav tako potekale po spletu, večino časa 
prikovani pred računalniške zaslone, se 
je klub znašel pred izzivom, kako mlade 
v času koronavirusa spodbuditi k dejav-
nemu preživljanju časa v naravi. »Pro-
blem« smo uspešno rešili s projektom 
Pofočkaj se na vrhu, pri katerem smo 
uspešno osvajali lokalne vrhove. Rahla 
umiritev epidemiološke situacije nam je 
omogočila izvajanje projektov »v živo«. 
Bili smo kar zadovoljni z udeležbo, saj 
smo mladi pogrešali druženje ter soci-
alno okolje izven računalniških ekranov. 

V tem času smo opazili predvsem ve-
lik upad v motivaciji in nekakšno stag-
nacijo celotne populacije študentov. 
Tudi znotraj ekipe smo se morali močno 
potruditi, da smo drug drugega bodrili 
in se skušali domisliti novih dogodkov, ki 
bi v spletnem okolju navdušili naše čla-
ne. Velik in pozitiven odziv smo dobili s 
projektom Oddih od stresa: predizpitna 
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joga, kar je bil zgolj dodaten pokazatelj, 
da smo bili mladi zaradi vseh negotovos-
ti, ki so nas obkrožale, v stiskah. Svoje 
člane smo spodbujali tudi z zabavnimi 
in motivacijskimi objavami na svojih 
družabnih omrežjih.

Situacija se je do tega trenutka sicer 
izboljšala, vendar se v luči velikega števi-
la okužb fakultete ponovno zapirajo. Mi 
močno upamo, da se trend kmalu spet 
obrne in izboljša, saj imamo v načrtu kar 
nekaj zanimivih dogodkov.

Kako pa se dobrepoljski študentje 
vključujejo v dejavnosti Groša? Imate 
kaj članov iz naše občine? Ste zado-
voljni z odzivom naših mladih? 

Med našimi člani prevladujejo mladi 
iz občin Grosuplje in Ivančna Gorica, 
imamo pa tudi nekaj dobrepoljskih di-
jakov in študentov. Prizadevamo si, da 
bi bilo število članov večje. V oktobru 
smo prvič izvedli stojnico z vpisi tudi 
na ploščadi pred Jakličevim domom. V 
preteklem letu smo poskušali tudi izva-

janje rednih uradnih ur, vendar smo se 
zaradi majhnega obiska odločili, da ura-
dne ure trenutno nudimo po dogovoru. 
Odziv se sicer v primerjavi s preteklimi 
leti izboljšuje in verjamemo, da bomo z 
organizacijo kakšnega dogodka v svoje 
vrste uspešno pritegnili še druge dijake 
in študente. Vsi mladi Dobrepoljci, do-
brodošli v ŠK GROŠ!

Na koga se lahko obrnejo mladi, ki 
še niso vaši člani? 

Mladi, ki še niso naši člani, nas lahko 
obiščejo v času uradnih ur, ki jih izvaja-
mo v vseh treh občinah. Dosegljivi smo 
tudi na družabnih omrežjih Facebook in 
Instagram ter na elektronskem naslovu: 
studentski@klub-gros.com, s kakršnim 
koli vprašanjem se lahko obrnejo tudi 
na aktiviste kluba. Naj poudarimo, da je 
članstvo v ŠK GROŠ popolnoma brez-
plačno, ob vpisu bodoči član potrebuje 
le potrdilo o vpisu za tekoče študijsko 
leto. Mlade, ki še niste včlanjeni, lepo 
vabimo, da se nam pridružite, vsi, ki že-

lite dejavnejše sodelovati pri delovanju 
samega kluba in pripravi dogodkov, pa 
ste dobrodošli, da postanete del Groše-
ve ekipe.

Kakšni so načrti za delovanje Groša 
v prihodnje? Kje vidite svoj študentski 
klub čez pet, deset let?

V Študentskem klubu GROŠ bomo 
tudi v prihodnje stremeli k izvajanju 
kakovostnih projektov, povezovanju 
mladih in širitvi ekipe. ŠK GROŠ je 
eden izmed večjih študentskih klubov v 
Sloveniji, z uspešnim delovanjem v pre-
teklih letih smo se izkazali na številnih 
področjih in tudi v prihodnje je naš cilj 
nadgradnja dogodkov in ponujanje vse-
bin prav za vse naše člane. Glavni cilji 
delovanja pa še naprej ostajajo: skrb za 
obštudijsko dejavnost, spremljanje in 
odzivanje na aktualna družbenopolitič-
na in gospodarska dogajanja, sodelova-
nje v javnem življenju občin, v katerih 
delujemo, in zastopanje interesov štu-
dentov. ■

V spomin Ančki Lazar – ljudski pripovedovalki in pevki  
iz Zagorice
»Ko tvoj včerajšnji dan ne dočaka več novega jutra, se pogrezneš v skrivnostni molk. Takrat se duša tvoja odpravi na 
pot – samotna, brez bremen, razgaljena in očiščena …«

Marija Žnidaršič, TD Dobrepolje

Veliko smo preživeli skupaj. Ko se je ko-
maj rodil vrtec v Kompoljah, davnega 
leta 1993, smo staknile glave učiteljice 
in vzgojiteljice in spoznale, kako boga-
to dediščino imamo in kako bi jo z vašo 
pomočjo lahko ohranjali. Stopili smo v 
stik z vami in začeli so se projekti, ki so 
se iz leta v leto bogatili. Spoznali smo 
vso vašo zakladnico ljudskega izročila, 
mnoge vaše zgodbe, pesmi, igre, običa-
je in tradicijo, ki smo jo z vami delili in 
bogatili mlajši rod. Koliko pesmi in iger 
smo spoznali, koliko štorij smo uprizori-
li na odru, koliko ste pomagali pri ohra-
njanju ljudskih plesov tako v šoli kot v 
vrtcu. Nič čudnega, da so vas z leti otro-
ci poimenovali babica in so težko čakali 
dan, ko nas obiščete v šoli in v vrtcu.

Tudi s člani TD Dobrepolje ste so-
delovali, pomagali pri izvedbi različnih 

prireditev, nam stali ob strani in vsakič, 
ko smo vas obiskali, smo bili bogatejši 

za nove zgodbe in izkušnje iz preteklo-
sti. Od vas smo črpali znanje in izkušnje 
in jih koristno uporabili. Večkrat smo se 
srečali in vedno ste žareli od sreče, ko 
ste nas zagledali. Tudi mi smo se vese-
lili srečanj z vami, saj smo vedeli, da se 
bomo vsakič vračali bogatejši za nove 
zaklade. Veliko ste nam dali in hvala 
vam.

Kolikokrat je zazvonil telefon in ste 
rekli: »Zdaj sem se pa tule spumnla. Pas-
lušaj me. Te pa naj u knjigi. Nu, kaku boš 
pavejdala?« Pa sva vadili. 

Meni osebno ste prepustili pripove-
dovanje svojih zgodb, za kar sem vam 
neizmerno hvaležna in upam, da vaše 
izročilo ohranjam naprej. Pogrešala 
bom nasvetov in modrih misli, ki ste jih 
s pomočjo izročila podajali.

Nič več ne bo klepeta z vami in obu-
janja spominov, sedaj ste vi postali naš 
predrag spomin. ■



28 Naš kraj ■ januar 2022••• Iz društev •••

V Prizmi cenimo sodelovanje
(Integracija – povezovanje posameznih enot, delov v večjo celoto, združevanje; ž, vir: SSKJ, najdi.si.)
Beseda, ki se nam je rahlo odtujila v zadnjem letu. Vedno nove regulacije in zadana pravila prinesejo spremembe, ki pa 
nikoli niso lahke za človeško naravo, za nas pa so še posebej težke. 

Dipl. del. ter. Barbara Bavdek, Prizma Ponikve 

Malo pogrešamo zunanje izvajalce, 
prostovoljce, ki so nam popestrili mar-
sikateri dan. Še pred dvema letoma so 
nas obiskali čebelar, vojak, glasbeniki, 
plesalci, osnovnošolci itd. Predstavili so 
nam svoje poklice, za nas nastopali, nas 
izobraževali in skupaj smo se povezovali. 
Neizmerno smo veseli, ko vidimo naše 
najmlajše, v spremstvu svojih vzgojite-
ljic, ki se sprehodijo mimo. Čutimo, da 
smo vedno dobro sprejeti v lokalni skup-
nosti. Počutimo se doma.

Tako lahko rečemo, da smo bili iskre-
no veseli skupnega sodelovanja z Mestno 
knjižnico Grosuplje – enota Videm - 
Dobrepolje. Odstopili so nam košček 
prostora, kjer smo lahko razstavili svoje 
izdelke, narejene v naši lesni delavnici. 

V delavnici ročno izdelujemo lesen 
nakit, lesene posodice ter servirne kro-
žnike in deske. Lesene posode ne lakira-
mo, zaščitimo jo z olji, ki so namenjena za 
stik lesa s hrano. Naše delo je predvsem  
terapevtsko orodje, in tako so vsi izdel-
ki ročno izdelani in unikatni. Zelo radi 

Informacije Javnega sklada  
za kulturne dejavnosti

Zbral Bojan Novak

V času okrog slovenskega kulturnega praznika vabljeni k udejstvovanju na 
kulturnem področju.

Razpisi in natečaji 
Fotovizije 2022: Utrip grajenega prostora
Natečaj za najboljšo foto-zgodbo mladih fotografov od 14 do 26 let.  
Do 10. 4. 2022.
Več informacij: https://www.jskd.si/likovna-dejavnost/prireditve/foto_vizi-
je_22/fotovizije_22_uvod.htm

V objemu zvoka in slike 
Likovni natečaj za osnovnošolce. Do 9. 5. 2022.
V sodelovanju JSKD in Radio Slovenija – Program ARS.
Več informacij: https://ars.rtvslo.si/2021/12/v-objemu-zvoka-in-slike-2022/

Slikovita arhitektura
Spletni likovni natečaj ob Plečnikovem letu.  
Za vse generacije in vse likovne zvrsti. 
Do 23. 10. 2022.
V sodelovanju JSKD z zavodom Muzej in 
galerije mesta Ljubljana, Plečnikova hiša.
Več informacij: https://www.jskd.si/likov-
na-dejavnost/prireditve/foto_vizije_22/
fotovizije_22_uvod.htm 

se pohvalimo in pokažemo, kaj znamo. 
Tako smo po naročilu za enoto Videm - 
Dobrepolje izdelali lesene zaznamke, ki 
jih boste uporabljali ob obisku knjižnice.

Med tednom smo pospravili jaslice in 
podrli smreke. Božične piškote, ki smo 

jih spekli med kulinarično delavnico, 
smo pospravili že decembra. Radi ima-
mo novoletni čas, a smo pripravljeni na 
tekoče leto, v upanju na nova povezova-
nja.

katalog
Prenove Celostne Grafiène Podobe

JAVNI SKLAD REPUBLIKE SLOVENIJE
ZA KULTURNE DEJAVNOSTI
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Spoštovani Dobrepoljci,
naj vam najprej zaželim vse dobro v novem letu. Tudi letos nam bo življenje in delo oteževal covid, a upam, da bodo 
naši odzivi primerni in zadostni, da bomo tudi to leto uspešno prebrodili. 

Jože Tanko, poslanec in podpredsednik 
Državnega zbora RS

Letošnje leto bo spet eno tistih, ki bo 
zaznamovalo, kako se bo razvijala Slove-
nija v naslednjih letih. Volitve so namreč 
tiste, ki usodno vplivajo na to. Naša odlo-
čitev, komu bomo dali glas in mu zaupali 
vodenje države (ali občine) za naslednje 
obdobje, je odločilna. Prav ta mandat, v 
katerem smo imeli dve različni vladi in 
dve koaliciji, je odličen prikaz tega, kaj 
nas čaka, če se podeli zaupanje eni (levi) 
ali drugi (desnosredinski) politiki.

Pa ne samo to. Pomembno je tudi, 
katera stranka v koaliciji je tista, ki vodi 
igro. Za primer, stranki SMC (sedaj 
Konkretno) in DeSUS sta bili v obeh vla-
dah, Šarčevi in Janševi, a v Šarčevi sploh 
nista imeli možnosti za oblikovanje in 
uveljavitev dobrih rešitev, v sedanji Jan-
ševi vladi pa sta pomemben sokreator 
socialnih, davčnih, pokojninskih, gospo-
darskih, investicijskih in drugih ukrepov 
za blažitev posledic krize, ki je zadela 
našo, evropsko in svetovno ekonomijo. 

Covid je seveda močno vplival na naše 
družinsko in družbeno življenje. Tako 
kot drugje po svetu smo morali tudi pri 
nas sprejemati omejitvene in preventiv-
ne ukrepe, da smo se izognili še večjim in 
še usodnejšim posledicam covida. Veči-
na nas je to sprejemala z razumevanjem, 
so se pa našli tudi taki, ki so iz tega delali 
»revolucijo«. Žal je ta manjšina dobivala 
močno politično podporo opozicije in 
nesorazmerno močno medijsko podpo-
ro vseh največjih slovenskih medijev, jav-
nih in zasebnih. Vso to igro je pretkano 
vodilo in usmerjalo tranzicijsko ozadje, 
ki je ob tem poskrbelo, da so tudi naj-
hujši ulični in drugi ekscesi ostali sodno 
nekaznovani. 

Vlada in koalicija sta se trudili po naj-
boljših močeh, da smo pripravljali ukre-
pe pomoči vsem prizadetim – mladim, 
upokojencem, družinam, gospodarstvu 

in negospodarstvu, občinam, skratka 
pazili smo, da nismo prezrli nikogar. Kar 
desetkrat smo s protikriznimi zakoni in-
tervenirali v teh dveh letih. 

Kot ste opazili, prav nobenega ukrepa 
ali sklopa pomoči ni podprla KUL (LMŠ, 
SD, Levica in SAB) opozicija. V vsakem 
so našli kakšno malenkost, po njihovo 
kakšnega podtaknjenca, s katerim so 
opravičevali svoje aktivno nasprotova-
nje pomočem. In tiste iz nekoč najbolj 
razsipnih vladnih strank, ki so obilno in 
množično financirale razne študije in 
nevladnike ali sanirale tajkunske banke, 
ki so jih kasneje poslali v stečaj ali pa 
poceni prodali, je najbolj skrbela usoda 
javnih financ oziroma proračuna. Za lju-
di pa jim ni (bilo) mar. In kar je skoraj 
gotovo, tudi v prihodnje jim ne bo.

A rezultati učinkovitih ukrepov, kar 
nam priznavajo vse mednarodne insti-
tucije, od bonitetnih hiš do evropske 
centralne banke, OECD-ja, Evropske 
komisije … jih demantirajo. Prav tako 
jih demantira res izjemna gospodarska 
rast, ki ima za posledico bistveno poviša-
ne prilive v državni proračun, posledično 
sta manjša od načrtovanega zadolževa-
nje in primanjkljaj, najnižja v zgodovini 
države je tudi brezposelnost. To pa po-
meni, da se izdatnejše polnita tudi zdra-
vstvena in pokojninska blagajna in da je 
bistveno upadel tudi pritisk na socialne 
transferje. In končno, Slovenija je ena 

redkih držav, ki se zadolžuje po negativni 
obrestni meri, kar pomeni, da za kredite 
vračamo in bomo vračali manj od najetih 
zneskov. Končno bo tudi finančno mini-
strstvo iz tega naslova priskrbelo nekaj 10 
mio. € presežka.

Ti dve leti sta bila vlada in koalicija 
nenehno na udaru. Kulovci so uporab-
ljali vsa možna procesna in poslovniška 
orodja, da bi zrušili Janševo vlado, od 
ustavne obtožbe, interpelacij, izrednih 
sej, verbalnih pritiskov na poslance 
manjših koalicijskih strank do podpira-
nja in udeležbe na neprijavljenih prote-
stih, pozivanja k nespoštovanju preven-
tivnih ukrepov itd. A ni jim uspelo, da bi 
zrušili vlado in da bi prišli do predčasnih 
volitev. 

Mislim, da se bo tokrat potrdil tisti 
pregovor, ki pravi, da kar nas ne zruši, 
nas okrepi. Delali smo dobro in učinko-
vito in v tem kratkem obdobju se je zgra-
dilo in našlo denar za marsikoga in tudi 
za marsikaj, kar bo ostalo pri občinah, 
firmah ali državljanih. Sprejeli pa smo 
tudi akte – zakone – in druge dokumen-
te, ki omogočajo, da se bo sistemsko in 
sistematično gradilo še naprej na vseh 
področjih, od šolstva, sociale, zdravstva, 
športa itd. 

Tudi predsedovanje Svetu EU, ki smo 
ga vodili v zadnjega pol leta, je postreg-
lo s številnimi pomembnimi premiki in 
preboji, kar v preteklih letih ni uspelo niti 
bolj rutiniranim, močnejšim in vplivnej-
šim članicam EU. To so priznali številni 
evropski politiki, celo levičarski komisar-
ji Evropske komisije. Pri nas pa se naši 
levičarji, politiki, novinarji in »ulica« še 
kar ukvarjajo z nekaterimi detajlčki in 
tviti, samo da bi onečedili delo naše se-
danje vlade.

A gremo naprej. Tudi v obdobju, ki 
prihaja, bomo delali povezovalno, se tru-
dili izrabiti vse mednarodne in domače 
priložnosti ter poskrbeti za uravnotežen 
razvoj države, družbe in družin. ■

V volilno leto 2022 Dobrepoljci vstopamo v volilnem okraju Ribnica
Bojan Novak

Državni zbor Republike Slovenije je pred slabim letom spremenil nekatere meje volilnih okrajev. Ozemlje naše občine tako 
ne spada več v volilni okraj Grosuplje, ampak v volilno okraj s sedežem v Ribnici. Tokrat je priložnost za nagovor bralcev 
Našega kraja izkoristil poslanec iz volilnega okraja Ribnica, Jože Tanko.
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Anton Jakopič

Cerkev sv. Antona na Zdenski rebri je 
prav gotovo ena najbolj znanih cerkva v 
našem kraju in tudi na širšem območju 
Dolenjske. To je bila v preteklosti zelo 
znana romarska cerkev. Štirikrat letno 
so bila tam velika romarska srečanja in 
ob tem največji sejem na širšem obmo-
čju Dolenjske, ki se je tu odvijal več kot 
400 let, vse do leta 1945, ko ga je takratna 
oblast prepovedala. Ob njem so zasadili 
tudi lipov gaj, da so bili sejmarji v senci. 
V cerkvi so bile vse dopoldne sv. maše. 
Ljudje iz vseh vetrov so hodili na roma-
nje, se udeleževali sv. maš, molili in po 
maši še kaj kupili in se v gostilnah malo 
poveselili in poklepetali. Cerkev sv. Anto-
na je imela zaradi tega veliko prihodkov 
in je denar dajala še farni cerkvi. Zade-
va je danes nekoliko drugačna, saj tega 
množičnega romanja in sejmov ni več, 
ostala pa nam je ta čudovita cerkvica 
na lepi lokaciji, poslikana s freskami in 
obdana z lipovim gajem. S to cerkvijo se 
radi pohvalimo in jo predstavljamo tudi 
kot turistično in kulturno znamenitost. 
Toda če hočemo, da bo tako ostalo, je 
treba za to cerkev, kot za vse druge, tudi 
poskrbeti in jo vzdrževati. Tako je tudi 
nastala potreba, da je bilo treba zame-
njati že zelo staro in dotrajano ostrešje 
na tej cerkvi. Dela so bila v preteklem 
letu kakovostno opravljena, niso pa še 
plačana. Celotna zadeva je stala več kot 
100.000 EUR. Ker verjetno marsikdo tega 
ne ve in ni opazil. Ker kot ključar podpe-
ške cerkve in član gospodarskega sveta v 
župniji zelo dobro vem, kako te zadeve 
potekajo, želim o tem obvestiti vse naše 
občane. Ne skrivam želje, da vsak, ki to 
zmore ali hoče, prispeva nekaj za porav-
navo tega dolga. Delovanje in vzdrže-
vanje cerkve in dejavnosti sta namreč v 
celoti odvisna od darov, prostovoljnih 
prispevkov, ki se zbirajo pri sv. mašah v 
pušico ali jih kdo prostovoljno nameni 
in prinese v župnišče ali ključarjem, ki 
so nekako uradno zadolženi za materi-
alno vzdrževanje cerkva. Vsaka cerkev, 
tudi podružnična, ima določene redne 
izdatke, na primer za elektriko, drobna 
popravila, stroške zvonjenja, čiščenja 
itd. Vsi pa si želimo, da so tudi lepo ure-
jene. Ker se v zadnjem času obisk maš 

Zamenjava ostrešja na cerkvi sv. Antona

Drobne pozornosti za lep vsakdan

Samo malenkosti kot so nasmeh, prijazen pogled, prisrčen pozdrav,
prijazna prošnja ali zahvala, so drobci, ki gradijo veličino dneva.

(Pozitivne misli)

Avtor risbe: Mojca Gačnik

zmanjšuje, koronakriza je to še bolj dra-
stično zmanjšala, se tudi redni prispevki 
zmanjšujejo. Cerkve pa bo treba vzdrže-
vati ali pa se bodo začele podirati. Mislim 
pa, da nobenemu ne bi bilo vseeno, če bi 
se to res začelo dogajati. Kdor je veren, 
naj prispeva iz svojih verskih nagibov, 
kdor pa ni, pa iz zavedanja, da je to naša 
kultura, naša zgodovina in bi bilo zelo 
narobe, če na to ne bi bili ponosni. Pred 
kakimi 30 leti je dobrepoljski moški zbor 
pel na blagoslovitvi obnovljene cerkve na 
Trati v Kočevju. Glavni organizator po-
pravila in zbiranja sredstev pa je bil bivši 
borec in član partije, ker se je zavedal, da 
je to naša zgodovina in naša kultura, zato 
mislim, da je prav, da vsak, ki to zmore 
in hoče, prispeva po svojih močeh. Se-
veda mora biti glavno breme tiste vasi, 
ki spada pod to podružnico. V primeru 
sv. Antona so to vasi Cesta in Zdenska 

vas, torej dve večji vasi v župniji. Po neki 
logiki v teh vaseh ne bi smelo biti težava 
zbrati ta potrebna sredstva. Domnevam 
pa, da nekateri iz teh vasi še niso pomis-
lili, da bi bilo treba kaj prispevati. Seveda 
nihče ne pričakuje prispevkov od tistih, 
ki so morda res v stiski, takim bomo po-
skušali s Karitas še kaj pomagati, vendar 
sem pa prepričan, da 80 % ljudi lahko 
kaj prispeva. Mislim, da je v teh vaseh 
tudi nekaj takih, ki lahko brez škode pri-
spevajo tudi malo večji znesek. Iz moje 
izkušnje drži, da se vsak dar za cerkev 
ali Boga povrne v dvakratnem znesku, 
če je darovano iz srca in brez nejevolje. 
Obgodrnjani dar ni pravi dar. Seveda je 
treba vedeti, da pet ali deset evrov sicer 
je nekaj, vendar v primeru take stoletne 
investicije ne pomeni veliko. Prav zdaj 
sem pregledoval stare zapise o popravilu 
in zamenjavi ostrešja na podpeški cerkvi. 
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Kljub negotovim časom futsal sezona teče naprej
V času priprave prispevka smo v državi beležili rekordno hitro in množično širjenje koronavirusa, a tekmovalna sezona 
v futsalu je kljub temu, z nekaj prestavitvami tekem, tekla naprej. Članska ekipa ima zaradi evropskega prvenstva daljši 
premor, vse druge ekipe pa še naprej uspešno tekmujejo v državnem prvenstvu.

Bojan Novak

Pregled tekem začenjamo z letos naju-
spešnejšo ekipo, selekcijo U-17. Naša 
ekipa se bo, kot kaže, borila za naslov 
državnega prvaka. Zanimivo, prav v tej 
starostni kategoriji beležimo doslej edi-
ni naslov prvaka. Ekipa, ki ji poveljuje 
trener Saša Đorđević, je doslej na de-
setih tekmah osemkrat zmagala ter po 
enkrat remizirala in izgubila. Po točkah 
sta ji blizu le še ekipi KMN Meteorplast 
Šic bar Ljutomer in KMN Benedikt Sveta 
Trojica. Na edini januarski tekmi do se-
daj so fantje premagali ekipo KMN Bronx 
Škofije z rezultatom 15 : 5. Štiri zadetke je 
prispeval Erik Fink, tri Emil Šinkovec, po 
dva Gašper Tomašič in Luka Grm, enega 
je dodal Lan Pahović. Luka Grm je ob 
tem tudi najboljši strelec v ligi. Ekipo v 
naslednjih štirih tednih čaka prav toliko 
tekem. Odločilnih. 

Ekipa U-19, ki jo prav tako vodi Saša 
Đorđević, nastopa v letos izredno številč-
ni in kakovostni ligi. Sodeluje namreč kar 
13 ekip. Naša ekipa je po 12 odigranih 
tekmah na visokem četrtem mestu. Če je 
nekaj dni pred božičnimi prazniki v Ko-
pru izgubila tekmo s tretjeuvrščeno eki-
po KMN Bronx Škofije (2 : 5), je na prvi 
januarski tekmi prikazala boljši obraz in 
premagala ekipo Futsal klub Dobovec z 

S Podpečjo smo se dogovorili, da vsak v 
roku enega leta prispeva znesek ene me-
sečne plače ali ene pokojnine. Vsi, ki so 
lahko, so to tudi dali, ne glede na to, ali so 
hodili v cerkev ali ne. Nikogar pa nismo 
silili, če pač ni imel. Veliko so prispevali 
tudi drugi naši župljani in tudi odseljeni 
Podpečani in neznani darovalci. Izpeljali 
smo še razne druge akcije za pridobitev 
potrebnih sredstev. Takšna večja investi-
cija se zgodi morda enkrat ali dvakrat v 
življenju posameznega človeka, zato je 
prav, da se na te potrebe odzovemo.

Ko sem že pri pisanju, bi vas rad 
spomnil še, da je takšne večje investi-
cije potrebna tudi podgorska cerkev. 
Ostrešje je dotrajano. Ta cerkev sicer ni 
velika in investicija najbrž ne bi bila tako 

velika. Težava nastopi, ker je v cerkvi še 
lesen strop, ki je vezan na ostrešje. Pre-
dlogi gredo v to smer, da bi to dotrajano 
ostrešje nekoliko utrdili z dodatnim tra-
miči in na novo prekrili. Osebno temu 
nasprotujem, ker to ni dolgoročna rešitev 
in bomo čez nekaj let tam, kot smo se-
daj. Treba je na novo zabetonirati strop, 
narediti močan betonski venec in na to 
postaviti novo ostrešje. Bolje še kakšno 
leto počakati in potem narediti tako, da 
bo za nekaj časa mir, ključar se zelo tru-
di, da je cerkev vzdrževana, vendar sam 
tega ne bo mogel izpeljati. Mogoče ne 
bi bilo slabo ustanoviti odbora iz pred-
stavnikov vasi Podgora in Bruhanja vas. 
Več glav več ve. Prepričan sem, da bodo 
tudi Podgorci, ki so dolga leta veljali za 

najbolje organizirano vas, znali stopiti 
skupaj in zadevo izpeljali. Pod podgorski 
zvon spada tudi Bruhanja vas, ki je tudi 
vsestransko dejavna, in mislim, da bodo 
znali pristopiti tudi k tej zadevi. Vsi drugi 
bomo pa tudi kaj primaknili in pomagali.

V Našem kraju se že dlje časa nisem 
oglasil. Začutil pa sem potrebo ali, če 
hočete, božji klic, da nekaj rečem. Vem, 
da bo marsikdo zamahnil z roko, češ še 
ta nekaj naklada in »fehta«, toda v življe-
nju so stvari, ki zahtevajo tudi malo več 
poguma in dobre volje. Po opravljenem 
delu pa začutimo tudi večje zadovoljstvo. 
Pa božjega blagoslova vam želim pri vseh 
teh delih. ■
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visokih 15 : 4. Po tri zadetke so dosegli 
Luka Grm, Nejc Albreht in Slavko Gojko-
vić, po dva Tevž Ivanjko in Erik Fink, po 
enega pa Filip Turk in Lan Pahović. Nejc 
Albreht je drugi najboljši strelec lige, do-
segel je že 23 zadetkov. Sezona v mladin-
ski ligi bo trajala do 8. maja. 

V tretjem delu lige zahod nastopa eki-
pa U-15. Tudi njej gre odlično, saj je na 
lestvici na drugem mestu. Tekmovanje 
traja do 20. februarja, nato pa se začne končnica, ko se bodo ekipe iz zahoda 

pomerile proti ekipam z vzhoda. Prvo 
tekmo tretjega dela lige je ekipa odigrala 
doma in premagala nasprotnika Futsal 
Olimpija z rezultatom 6 : 1. Grega To-
mašič je s štirimi zadetki skočil na prvo 
mesto med strelci. Preostala zadetka sta 
prispevala Lan Strah in Urh Babič. 

Zaradi karanten v številnih ekipah se 
je nekoliko zavleklo tekmovanje za ekipo 
U-13. Ta mora odigrati še zadnji turnir s 
tremi tekmami, nato pa se začne konč-
nica. Ekipi letos ne gre najbolje, tako da 
bo v končnico startala s sedmega mesta. 
Kljub temu upanja ne izgublja in bo po-
skušala pripraviti presenečenje. Najboljši 
strelec ekipe je trenutno Jakob Šinkovec.

Članska ekipa svoje nastope v prvi slo-
venski futsal ligi nadaljuje 25. februarja. 
Na preostalih štirih tekmah bo poskuša-
la najti pot do obstanka v ligi. Tudi zato 
sta se ekipi pridružila nova igralca – Blaž 
Končan (iz Silika) in vratar Jure Potočar. 
Od štirih tekem bo ekipa kar tri odigrala 
doma, v novi dvorani. Zagotovo se obe-
tajo pravi spektakli.

Na turnirjih Medobčinske nogometne 
zveze Ljubljana nastopajo tudi tri ekipe 
v starostnih kategorijah U-11 in U-9. Ti 
turnirji nimajo tekmovalnega pridiha. V 
kategoriji U-11 nastopata kar dve naši 
ekipi, v U-9 pa ena. ■

DOMAČE TEKME EKIP FUTSAL KLUBA DOBREPOLJE V NASLEDNJIH TEDNIH:

Sobota, 29. januar, 17.00 (U-17) – Futsal klub Dobrepolje : ŠD Extrem
Nedelja, 30. januar, 14.30 (U-15) – Futsal klub Dobrepolje : KMN Bronx Škofije
Sobota, 5. februar, 14.30 (U-13) – prva tekma osmine finala
Sobota, 5. februar, 17.00 (U-17) – Futsal klub Dobrepolje : NK Ribnica
Nedelja, 6. februar, 14.30 (U-15) – Futsal klub Dobrepolje : ŠD Extrem
Nedelja, 6. februar, 17.00 (U-19) – Futsal klub Dobrepolje: ŠD Extrem
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POGREBNO IN POKOPALIŠKO
DEJAVNOST TER 24 URNO
DEŽURNO SLUŽBO
V OBČINI DOBREPOLJE
VIDEM IN STRUGE
OPRAVLJA KONCESIONAR

POGREBNE STORITVE NOVAK
ROBERT NOVAK s.p.
Reber 2a
8360 ŽUŽEMBERK

S 01.01.2021 NAM JE OBČINA DOBREPOLJE PODELILA
KONCESIJO ZA OPRAVLJANJE POGREBNE, POKOPALIŠKE
IN 24 URNE DEŽURNE SLUŽBE.

ZATO SE V PRIMERU SMRTI IN VSE V VEZI S 
POKOPALIŠČEM OBRAČAJTE NA NAS, DA NE BO 
PRIHAJALO DO NESPORAZUMOV IN DVOJNIH 
STROŠKOV. ZA VSE NEJASNOSTI IN VPRAŠANJA  NAS 
LAHKO POKLIČETE.

NAŠ NAMEN JE, POMAGATI VAM V NAJTEŽJIH 
TRENUTKIH OB IZGUBI SVOJIH NAJDRAŽJIH.

NUDIMO VAM KOMPLETNO STORITEV NA ENEM MESTU.

VSE LAHKO UREDITE NA SVOJEM DOMU.

NA VOLJO SMO VAM 24 UR NA DAN.

Telefon: 07/38-88-100  ali 031/876-276

Ponudba 20 % popusta na mesečno naročnino, za obdobje 12 mesecev, velja za vse 
nove naročnike paketov MIO. Po izteku 12 mesecev se prične zaračunavati redna 
cena na paketih. Ponudba velja do 15. 3. 2022. Za pridobitev popusta vezava ni pogoj. 
Popusti se izključujejo. Popust ni prenosljiv in ga ni možno zamenjati za gotovino. Vse 
cene vključujejo DDV. Za pakete MIO veljajo Splošni pogoji za izvajanje elektronskih 
komunikacijskih storitev za potrošnike oziroma Splošni pogoji za izvajanje 
elektronskih komunikacijskih storitev za pravne osebe in podjetnike, Posebni pogoji 
za izvajanje mobilnih storitev ter Opis paketov MIO, ki so skupaj s cenami ostalih 
storitev in pogoji ponovne vezave za obstoječe naročnike na voljo na 040 40 40 40, 
A1.si in na prodajnih mestih A1. A1 Slovenija, d. d., Ameriška ulica 4, SI-1000.

A1.si

A1 Grosuplje
Brvace 1a, Grosuplje
M 040 979 788

Preklopite na 
znižane mobilne 
pakete MIO!

9 59 €
na mesec

miniMIO

11,99 €

13 59 €
na mesec

midiMIO

16,99 €

18 39 €
na mesec

maksiMIO

22,99 €

20 % 
popusta
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Zdaj se spočij, izmučeno srce,
zdaj se spočijte zdelane roke.
Zaprte so utrujene oči, 
le moja drobna lučka še brli.
 (S. Makarovič)

ZAHVALA

Ob izgubi moža in očeta

ALOJZIJA BABIČA
(1933–2021)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom in prijateljem za 
izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče ter svete maše.

Lepa hvala tudi osebju Zavoda svete Terezije z Vidma za 
prijaznost, pomoč in oskrbo.

Najlepša hvala gospodu župniku Francu Škulju za lepo 
opravljen obred in pevcem za sočutno zapete pesmi.
Iskrena zahvala tudi pogrebnemu zavodu Novak za 

organizacijo in spoštljivo opravljen pogreb. 
Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Kogar imaš rad, nikoli ne umre … le daleč, daleč je …

Žalujoči, vsi domači

Vsi, ki radi jih imamo,
nikdar ne umro,
le v nas se preselijo
in naprej, naprej živijo,  
so in tu ostanejo.
 (Janez Medvešek)

ZAHVALA

V 67. letu se je mnogo prerano poslovila naša draga
mami, mama, tašča, sestra

IVANKA JERE
(1955–2022)

iz Zdenske vasi.

Ob njenem odhodu se iskreno zahvaljujemo vsem 
sorodnikom, prijateljem, znancem in vaščanom Zdenske 

vasi za izrečena sožalja, darovane sveče, cvetje in za molitev 
v vežici.

Iskrena hvala gospodu župniku Francu Škulju za opravljen 
pogrebni obred, hvala pevcem in pogrebnemu zavodu 

Novak iz Žužemberka.
In na koncu hvala vsem, ki ste našo drago pokojno 

pospremili k poslednjemu počitku.

Vsi njeni

Umrlo je pač ti telo,
a duša bo večno živela,
in blaga vsa zemeljska dela
ti plača – nebo.
 (Simon Gregorčič)  

ZAHVALA

V 95. letu je odšla po zasluženo plačilo k Bogu

ANA LAZAR
iz Zagorice

(28. 9. 1927–2. 1. 2022).

Lepo se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
Dobrepoljcem in vsem drugim, ki ste nam izrekli sožalje, 

darovali cvetje in sveče ter jo pospremili k večnemu počitku 
na pokopališče na Vidmu.

Hvala osebju Doma počitka Mengeš za vzorno oskrbo in 
človeško toplino.

Iskrena hvala gospodu župniku in ministrantoma za lepo 
opravljen obred. Hvala Ani Babič za molitev v poslovilni 

vežici.
Hvala zboru Rafko Fabiani za doživeto zapete pesmi.

Hvala Klari Erčulj za pesmi, zaigrani na violino.
Hvala županu Dobrepolja Igorju Ahačevčiču, predstavnici 

Turističnega društva Dobrepolje Mariji Žnidaršič in Zali 
Erčulj za poslovilne govore v cerkvi.

Hvala Ani Erčulj in njenim domačim, ki so ob grobu zapeli 
pesem o Zagorici.

Hvala pogrebni službi Novak za vzorno organizacijo 
pogreba.

Hvala vsem Primoževim za pomoč pri poslovilnih 
slovesnostih.

Največja zahvala Vintarjevima Anici in Tinki, ki sta 
omogočili, da naša mama počiva v Božji njivi, nad katero 

poje najlepšo pesem Svetega križa zvon.

Vsi njeni

Naša trenutna lahka 
stiska nam namreč 
pripravlja čez vso 
mero težko, večno 
bogastvo slave, ker 
se ne oziramo na to, 
kar se vidi, ampak 
na to, kar se ne vidi. 
Kar se namreč vidi, je 
začasno, kar pa se ne 
vidi, je večno. 

(Sveto pismo - 2 Kor 
4,17-18)
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Avtohiša Zalar d.o.o. Male Lašče 105, 1315 Velike Lašče   

040 490 070,   01 7881 999,   031 331 920,  www.avtohisazalar.si  prodaja@avtohisa-zalar.si  FB, INSTAGRAM



Zakrajšek Marko s.p.
Srobotnik 4

1315 Velike Lašče

01 788 14 62t:

031 883 191g:

e: info@markozakrajsek.si

www.markozakrajsek.si

Cvetličarstvo,

pogrebne in
pokopališke

storitve

Peter Hren s.p., Gradež 14, 1311 Turjak, GSM: 031/356 668

Storitve:
l	 Brušenje stekla
l	 Fazetiranje stekla in ogledal
l		Peskanje stekla
l	 Izdelava izolacijskega termopan stekla
l	 Kaljeno steklo
l	 Tuš kabine (po meri, s tesnili)
l	 Ogledala
l	 Kopelit steklo za delavnice
l	 Izdelava taljenega stekla z vzorci (fusing tehnika)
l	 Montaža vsega navedenega
l	 Ostale steklarske storitve
l	 Intervencija 24 ur na dan

JANEZ POZNIČ s.p.

Vrvarska 3, 1310 RIBNICA
info 01 / 8360 367

Hvala za obisk – se priporočamo!

Delovni čas:

od pon. do pet.
od 9h do 19h

Sobota in
nedelja zaprto!

Info na: www.trubarjeva-domacija.si,  t: +386 1 781 03 60 

Če želite poroko pod okriljem duha prvega                          
slovenskega pisatelja Primoža Trubarja, si izberite             
za prvi korak na skupni življenjski poti Trubarjevo               
domačijo na Rašici.  

Primož Trubar:  
»[...] Bug je dva 
človeka stvaril, 
tiga moža inu to 
ženo, ...«                                                                        
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Krovstvo - strešno kleparstvo,

suhomontažna gradnja - knauf,

slikopleskarske storitve,

polaganje izolacije, barvanje opaža, ...

Matej     031 461 933

Stane     041 929 388

info@brata-tomsic.si 

www.brata-tomsic.si

Obveščamo vas, da smo se z novim letom preselili 
v nove prostore v Obrtno cono Ločica pri Turjaku.

Vabljeni, da nas obiščete v novem razstavno 
prodajnem salonu!


